
ZAPIS
z 3. zasedéni
ZASTUPITELSTVA MESTA TRINCE
konaného dne 28. anora 2023 ve 13:00 hod.

UCAST NA 3. ZASEDANi ZASTUPITELSTVA MESTA:
o poéet pfitomnflch élenfl zastupitelstva mésta 33
o poéet nepfitomnYch élenfl zastupitelstva mésta 0
o tajemnice MMT
. vedouci odborfl MMT dle prezenénl' listiny
o zapisovatelka

PROGRAM:

1. Zahéjenl'

2. Schvéleni programu 3. zasedéni zastupitelstva mésta (rozéfienl' 0 body ('2. 6 a 6. 29.)

3. Uréeni ovéfovatelfl usnesenl' a zépisu

4. Zpréva ke kontrole plnénl' usneseni zastupitelstva mésta

5. Zpréva o éinnosti rady mésta a orgénfl zastupitelstva mésta mezi zasedénl'mi zastupitelstva
mésta

Prezentace Mistrovstvi Evropy v kartingu Tfinec 2023 - Steel Ring

PFehled provedenSIch rozpoétch opatFenI' mésta schvélenSIch Radou mésta Tfince

v obdobl' od poslednl'ho zasedéni Zastupitelstva mésta TFince a plnénl' rozpoétu mésta

k 31.12.2022

Rozpoétové opatfem’ rozpoétu statutéml'ho mésta Tfince na rok 2023

Obecné zévazné vyhlééka, kterou se nafizuje provedeni speciélnl' ochranné deratizace

10. Delegovénl' zéstupcfl mésta na valnou hromadu a do pFedstavenstva Regionélni rady

rozvoje a spolupréce se sidlem v TFinci, z. s.

11. Delegovénl' zéstupce mésta na valnou hromadu obchodnl' spoleénosti s majetkovou Uéastl'
mésta

12. Delegovéni zéstupcfl mésta do ostatnl'ch orgénfl obchodnl'ch spoleénostl' s majetkovou

aéasti mésta
13. Kontrolni vybor Zastupitelstva mésta TFince
14. Osadni VS/bory
15. Poskytnuti individuélnl'ch dotaci v roce 2023

16. Postoupenl' pohledévky

17. PFijetI' daru spoluvlastnického podilu ve vyéi id. 4/312 pozemku parc. é. 441/4 v k. L]. Tyra

18. VX/kup pozemkfl parc. 6. 52/2 3 52/4 v k. u. Karpentné

19. VX/kup pozemkfl v k. L]. Kojkovice u TFince

20. VX/kup pozemkfl v k. L]. Konské



21. Prispévek na provoz verejného sociélniho zarl'zenl'

22. Zédost o poskytnutl' finanénl'ho prispévku Télochovné jednoté Trineckych ielezéren

23. Zédost o poskytnutl' finanénl'ho l'Jéelového neinvestiénl'ho daru organizace Zdravotnl' klaun,

o.p.s., z rozpoétu statutérnl'ho mésta Trince pro rok 2023
24. Individuélni iédosti organizaci Slezské diakonie a Spoleénost pro ranou pééi, poboéka

Ostrava o poskytnutl' L'Iéelovych neinvestiénr’ch dotacr’ na registrované sociélnr’ sluiby z

rozpoétu statutérm’ho mésta Trince pro rok 2023

25. Strednédoby plén rozvoje sociélnich sluieb statutérnl'ho mésta Trince na obdobl' let 2018-
2023 — revize 6. 5

26. Dohoda o spolupréci na projektu realizovaného z prostfedkfl Fondu mikroprojektl‘]
Euroregionu Téél'nské Slezsko — Slqsk Cieszyfiski Programu Interreg V-A Ceské republika
— Polské republika

27. Odpovéd’ na pl'semnost
28. Dohoda o uzném’ dluhu a splétkéch dluhu

29. Pracovnl' skupina ,,Javorovy vrch“

30. Rflzné
31. Zévér

ZAHAJENi
3. zasedénr’ zastupitelstva mésta zahéjila primétorka mésta RNDr. Véra Palkovské
ve 13:00, sdélila, 2e Mgr. Zabystrzan se omlouval, 2e prijde pozdéji a privitala véechny pfl’tomné.

O prabéhu zasedéni zastupitelstva mésta se por'izuje zvukovy zéznam, kteI)? slouz'i jako pomocné
evidence pro vérohodné zpracovéni zépisu zastupitelstva mésta a spoleéné se zéznamy
o prabéhu hlasovéni je pr'ilohou zépisu. Pisemny zépis zachycuje pouze podstatné skutec'nosti
celého prfibéhu jednéni.

SCHVALEvNi PROGRAMU 3. ZASEDANi ZASTVUPITELSTVA
MESTA (ROZSIRENI o BODY c. 6 A c. 29.)

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/46/2023
1) schvélilo

program 3. zasedéni zastupitelstva mésta.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e program je rozél'ren o bod 6. 6. ,,Prezentace Mistrovstvi Evropy
v kan‘ingu Tfinec 2023 - Steel Ring“a o bod o. 29. ,, Pracovni skupina ,,Javorovy vrch“.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 1: pro 32 proti 0 zdriel se 0
(Mgr. Zabystrzan zatim nepr'itomen na zasedéni ZMé.)
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URéENi ovEROVATELU USNESENi A zAPIsu
Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/47/2023
1) uréilo

ovérovatele usnesenl' a zépisu: > Ing. lvo Kantor
' Radim Kozlovsky

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — navrhla, aby za ovérovatele usnesenl' a zépisu byli uréeni Ing. Ivo Kantor
a Radim Kozlovsky.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 2: pro 32 proti 0 zdriel se 0
(Mgr. Zabystrzan zatim nepr'itomen na zasedéni ZMé.)

ZPRAVA KE KONTROLE PLv-ZvNi USNESENi
ZASTUPITELSTVA MESTA

Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 03l48l2023
1) schvélilo

zprévu ke kontrole plnénl' usneseni zastupitelstva mésta.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — konstatovala, 2e jedno usneseni tykajl'ci se Fotbalu Trinec je usnesenl' trvajl'ci
a déle je tam L'Ikol primo pro ni, a to projednat s predsedy osadnl'ch vorfl personélni obsazenl'
a predloiit to dnes, coi je splnéno.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 3: pro 32 proti 0 zdriel se 0
(Mgr. Zabystrzan zatim nepr'itomen na zasedéni ZMé.)

ZPRAVA o CINNOSTI BADY MESTA A ORGANU
ZASTUPITELSTVA MESTA MEZVI ZASEDANIMI

ZASTUPITELSTVA MESTA
Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 03l49l2023
1) schvélilo

zprévu o éinnosti rady mésta a orgénfl zastupitelstva mésta mezi zasedénl'mi zastupitelstva
mésta.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e probéhla jednéni rady a také dvé mimorédné jednénl' rady a kromé
toho zasedaly osadnl' vyibory. Poté sdélila, 2e bude informovat o zéleiitostech, které se udély od
posledniho zasedém’ zastupitelstva mésta.
Konstatovala, 2e oproti minulému funkénl'mu obdobl' mé mésto o 2 komise méné. Zruseny byly
finanéni komise a komise pro éinnost méstské policie. Upresnila, 2e pflvodnl' komise pro kulturu
a sport se rozdélila na komisi pro kulturu a komisi pro sport a 2e na poslednim jednénl' méstské
rady byla zfizena komise pro krizovou pripravenost. Poté objasnila dflvody, proé tato komise
vznikla. Nésledné vyjmenovala jednotlivé éleny této komise, kterflmi jsou Bc. Bohdan Sikora,
Bc. Martin Stryja, Mgr. Robert Sikora, Ing. Marek Heczko, Josef Saran a 80. Roman Vondrééek.
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Poté uvedla, co je pi'edmétem éinnosti této komise:
- je poradnim orgénem rady mésta a pFipravenosti na krizové stavy
- je sestavena z odbornikfl, kteFi spolupracuji v oblasti IZS
- sestavuje koncepci a opatfeni, jejimi cilem je udriitelny rozvoj jednotek SDH na Uzemi

statutémiho mésta a navrhuje cile zapracovat do strategickych dokumentl‘] statutérniho
mésta TFince

- vyjadfuje se k vybérflm dotaénich titulfl v oblasti rozvoje IZS
- zaujimé stanoviska k podnétflm a pfipominkém obéanl‘] a spolkfl
- projednévé a doporuéuje preventivni opatfenl' vedouci k ochrané obéanti, majetku na

azemi mésta
- projednévé s organizacemi pracujicimi s obéany, zaméstnanci, détmi a mlédeii strategii

a vzdélévaci sméry vedouci ke zvyéeni krizové pfipravenosti obéanl‘] statutérniho mésta.
Informovala, 2e od posledni mimofédné situace, které nastala v Tiineckych ielezéméch asi pi'ed
rokem, byla provedena i'ada opatfeni. Nékteré z nich poté popsala. Déle informovala o cviéeni,
které probéhlo 28.11.2022, vyjmenovala, kdo se tohoto cviéeni zdéastnil, popsala. jak cviéeni
probihalo a jaky mélo pi'l'nos. Dodala, ie se pfipravuje aplikace Tfinec v mobilu, prostfednictvim
které budou obéané informovéni o véem, co se ve mésté déje.
Bc. Sikora — popsal, jak probihala optimalizace sirén ve mésté. Poté podle obrézkfl v prezentaci
popsal, kde je nejsloiitéjéi zésah v pfipadé havérie. Poznamenal, 2e komplikaci je, ie sirény
a hlééeni slyéi i lidé, ktefi nejsou v té zéné ohroieni a nemaji to slyéet. Informoval, ie V rémci toho
cviéeni byl poprvé v rémci Ceské republiky spuétén systém varovéni SMS zprévami a vysvétlil, jak
takovy systém funguje. Sdélil, 2e byla zpracovéna 2 videa, které jsou obéantim k dispozici na
webovych strénkéch mésta. Ukolem komise bude dostat tyto informace do ékol a na ékoleni BOZP
ve firméch.
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e mé od néméstka ministra vnitra informaci, 29 se bude do konce roku
ménit legislativa i ve vazbé na fungovéni krizového Fizeni v samosprévéch. Poznamenala, ie
nejdflleiitéjéije edukace obyvatel, aby védéli jak 39 v krizové situaci chovat.
Nésledné informovala, ie jii brzy zaéne vystavba chodniku na Podlesi, ktery bude 770 metrfl
dlouhy, 1,5 m §iroky a zaéiné od nemocnice Podlesi smérem na Nebory. Poznamenala, ie
vysoutéiené cena je cca 43.540.000 Kc“; véetné DPH, stavba by méla byt zahéjena v dubnu a trvat
by méla 210 a'. Dodala, 2e se na tuto akci podai'ilo ziskat dotaci ze Stétniho fondu dopravni
infrastruktury ve vyéi 15.361.000 Ké.
Informovala, ie V lednu 2023 podepsal ministr zdravotnictvi souhlas s akreditaci studijniho
programu Zubni lékaistvi na Iékaiské fakulté v Ostravé. Upfesnila, ie v zéFi (moiné v Fijnu) 2023
by mélo na tento obor nastoupit prvnl'ch cca 20 studentl‘]. Déle informovala, ie Nemocnice Tfinec
nabizi spolupréci mladym stomatologflm s perspektivou celoiivotniho odborného pflsobeni
v regionu a také je pi'ipravena pomoci s podporou téchto zubaifl jak béhem studia, tak i vjejich
pracovnich zaéétcich. Dodala, 2e mésto je také piipraveno pomoci. Nakonec okomentovala
aktuélni situaci v souvislosti s poétem zubah‘i v regionu.

R. Kozlovsky — informoval o ocenéni, které ziskala pfispévkové organizace Centrum sociélni
pomoci. Upfesnil, 2e ocenéni od Asociace poskytovatelfii sociélnich sluieb v Ceské republice,
tzv. Znaéku kvality, ziskal Denni stacionéf RADOST. Dodal, 2e feditel této organizace pfevzal
ocenéni minuly tyden.
Mgr. Raszka, MBA (r'editel Centre sociélni pomoci) — popsal, jaké sluiby organizace Centrum
sociélni pomoci poskytuje a jak probihala samotné certifikace Denniho stacionéfe RADOST.
RNDr. Palkovské — poznamenala, ie po tfech letech bude probihat kontrola, zda stéle splr'iuji
kritéria poti'ebné pro ocenéni, takie budou muset pracovat na tom, aby si toto ocenéni udrieli.

Mgr. Raszka, MBA (r'editel Centra sociélni pomoci) — potvrdil slova primétorky a dodal, ie to bude
pro né vyzva.
RNDr. Palkovské — podékovala zastupitelstvu mésta, 2e schvélilo rozpoéet, protoie vyznamné
éést rozpoétu putuje do sociélnich sluieb.

R. Kozlovsky — dodal, 2e stacionéf RADOST sidli na Capkové ulici a jeho klienti jsou osoby
s mentélnim postiienim od 18 do 45 let.
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RNDr. Palkovské — informovala, 2e 28. brezna by se ve 14:00 mél v zaieném profilu otevrl't tretl'
L'Isek preloiky silnice |/11. Vysvétlila, proé se to nakonec otevira a2 na konci brezna.

Ing. Bocek — informoval, 2e se na néj obratil obéan mésta, ktery si projiidél zapis z minulého
zastupitelstva a narazil na dva rozpory. ,,Jeden rozpor byl u hlasovanl' o rozpoétu, kdy dle toho jak
je schvéleny jednaci rad, nedoélo pfesné k postupu u hlasovanl' o rozpoétu dle jednacr’ho radu.
Abych vém to pfibll’iil troéku. Nejdfiv byla néjaka diskuze, pak vystoupil pan Ferenc, kde pfiéel se
zménou o navy/éenl' rozpoétu o 2 mil. Kc'; a pak se hlasovalo o navrhu pana Ference. Potom
vystoupil pan Brozda, jeho pfispévku se ujal pan Plucnar, ktery navrhl naWéeni rozpoétu
o 5 mil. Ké na Fond rozvoje bydlenl' tentokrét. Pak se hlasovalo o névrhu pana Plucnara a pak se
teprve hlasovalo o pflvodnim névrhu rozpoétu. Dle jednaciho fadu, ktery mame rédné schvaleny
tam je nejdfl'v bod 7, tzn. Rozprava, kdy vlastné predsedajici prohlésr' rozpravu za ukonéenou,
nejsou-Ii prihlééeni do rozpravy dalél' élenové zastupitelstva. Po ukonéenl' rozpravy a v prfilbéhu
hlasovénl' nenl' moiné vznaéet protinévrhy éi jiné zmény usnesenl'. My jsme méli vlastné rozpravu,
hlasovani, opét rozpravu, opét hlasovénl' a pak jeété jedno hlasovanl'. Pravdépodobné se
nejednalo uplné presné jednaciho fédu. Byl bych rad, kdyby se na to asi Kancelar vedeni mésta, ja
jsem se 3 panem vedoucim na toto téma bavil, aby se na to podl'vali. Abysme méli véechno tak, jak
ma sprévné byt. To je jedna véc a pak byla je§té druhé véc. Druha véc se tykala vyborfl, kdy byl
néjaky névrh sloienl' vyborl‘], pan naméstek Kaleta navrhl zménu u dvou lidI', o té zméné se
hlasovalo jako o protinavrhu a ta byla schvélena. Nicméné z toho zépisu nevypISIva, nebo neni tam
prednesena cela ta soupiska, cely ten navrh pana Kalety, takie je jakasi tendence, 2e se hlasovalo
jenom o té zméné, tzn., ie jsou schvélenl' jenom ti dva Iidé, jenom ta zména, 29 se neschvalili
komplet celé VS/bory. Z toho zépisu nenl' jasné, ie to je tak, jak to je potom v tom zapisu, tak v té
zvukové nahravce v té prepisové éasti to nenI' zfetelné.

Ing. Zondor (vedouci odboru kancelér' vedeni mésta) — sdélil, 2e zakon o obcich a jednaci fad
poéitaji se dvéma vilstupy ze zastupitelstva, jedno je usnesenl' a jedno je zapis. Mysll' si, ie
p. Bocek myslel pod textem ,,zapis“ zvukovou nahravku. Informoval, 2e pokud ma nékdo ze
zastupitelfl potl'i se zapisem, ma némitku sdélit mezi zasedénimi zastupitelstva a nésledujl'ci
zastupitelstvo o té namitce rozhodne. Uvedl, ie to nefi'ka pro tento konkrétni pripad, ale pro
jakékoliv budoucr’ pfl’pady. Domnl'vé se, 2e zapis si nepriéel pfeél'st iadny ze élenl‘] zastupitelstva
mésta. Sdélil, ie kancelal" vedeni mésta se podl'va na to, jak ta situace probéhla a na pfl’étl'm
zasedani zastupitelstva 0 tom bude informovat.

Ing. Ferenc — vystoupil k jednacimu bodu ('2. 8 — osadnl' vybor Trinec-Kanada, kde je uvedeno, 2e
8x ze zasedanl' OV nebyl zaslan zépis a najednou se objevil po dvou letech 26.01.2023, kdy byly
véechny zaslény. Zeptal se, zda ma pfedseda osadnl'ho vyboru povinnost posilat zépisy ze
zasedéni, zda kontroluje nékdo na odboru kancelare primétorky odevzdévénl' zapisfl zjednani
osadnl'ch vyborfl a zda byly vyplaceny penI'ze élenflm a predsedovi osadnl'ho VYbOI'U na Kanadé,
kdyi se dva roky nevédélo, jestli néco délaji.
Ing. Zondor (vedouci odboru kancelér'e vedeni mésta) — odpovédél, ie a2 zapisy prijdou, tak jsou
zkontrolovény.
Ing. Ferenc — ,,A kdyi nejsou dva roky, tak to nikomu nevadl'?“
Ing. Zondor (vedouci odboru kancelér'e vedeni mésta) — sdélil, 2e 2 jednaciho fadu ani z iadného
metodického pokynu nevyplyvé povinnost pro osadnl' VYbory se schazet. Dale uvedl, 2e i kdyi se
osadnl' vybory sejdou, tak ze zékona nemajl' povinnost posilat kanceléfi zépisy, ale 2 Jednaciho
Fadu vyborfl z bodu 4.9. vyplSIva povinnost pfedat do 10 dnfl zapis a usneseni ze zasedanl' odboru
KVM.
Ing. Ferenc — znovu se dotézal, zda byly vyplaceny odmény, kdyi se nevédélo, fie osadnl' Wbor
néco délé. Dodal, ie ve zprévé o éinnosti rady a ostatnl'ch orgénfl bylo pravidelné uvedeno, 2e se
neschézL

Ing. Zondor (vedouci odboru kancelér'e vedeni mésta) — uvedl, 2e nenl' iadny vztah mezi schfizi
osadnl'ho v9boru, zépisem a usnesenl'm. Osadni vybor se mfiie schézet, cokoli Feéit a nemusi bin
2 toho zépis ani usneseni. Uvedl, 2e jedinYm partnerem osadnl'ho VYbOI'U je zastupitelstvo, pfl’p. to
prostrednictvim odboru KVM to mflie byt i rada, pfl’p. jiné vybory nebo komise. Sdélil, 2e odbor
KVM zjistl', 2e probéhlo zasedéni osadnl'ho voru tak, 2e pFijde zépis. Upozomil, ie odmény
nejsou podml'nény éetnostl' zasedéni, jsou vyplaceny dle smérnice o odménovani.
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RNDr. Palkovské — vyzvala pani Raszkovou, predsedkyni osadniho VYbOI'U TFinec—Kanada, aby
vystoupila k dané problematice. Déle uvedla, ie dne 22.02.2023 probéhlo setkéni s predsedy
a éleny 9 osadnich vyiborfl a 29 si jejich préce velmi véii a ocenuje ji.
Mgr. Raszkové (pr'edsedkyné OV Tr'inec-Kanada) — pi'ipustila, 2e éést z toho je jeji chyba, protoie
osadni vybor Kanada se schézel éasto a intenzivné, protoie pres Kanadu byla jediné objiid’ka po
dobu rekonstrukce nadjezdu na ul. Zévodni. Dodala, 2e vystupovala i na zastupitelstvu a osadni
virbor podéval usneseni — proé v tabulce chybi, nevi. Dne 06.06. bylo podéno usneseni s 12 body,
které smérovaly k tomu, aby objiid’ka probéhla hladce a co nejméné ovlivnila obyvatele. Déle
informovala, 2e na zasedéni zastupitelstva se jednalo o zékazu zastaveni na ul. Miru. Bylo podéno
usneseni, déle bylo podéno usneseni v kvétnu, které tomu predchézelo. Déle sdélila, 2e nésledné
se na zasedéni zastupitelstva dohodlo, 2e se sejdou asi 3 dny po spusténi objiid'ky a osadni vilbor
Kanada bude dodévat podnéty k aktuélni situaci primo pani Ladé Bartoéové z odboru dopravy, aby
se opatreni resila operativné. Uvedla, ie 0 kaidé véci nedélala zépis. Ujistila zastupitele, ie
osadni vybor Kanada pracuje, a 29 objiid’ka dopadla dobre i diky préci osadniho VYbOI'U.
Konstatovala, 2e je jeji chyba, 2e rédné nedodévala zépisy za zasedéni, ale pracovali a vsichni
élenové osadniho vyiboru si odménu zaslouii.
RNDr. Palkovské — vyzdvihla préci vsech predsedfl osadnich vorCi a sdélila, ie jakékoliv situace
se dé reéit osobné nebo telefonicky, kdy je vyfesena promptné, treba hned na druhy den. Cinnost
osadniho virboru neni o poétu rédkfl v zépisu, ale 0 vykonané préci.
Ing. Ferenc — sdélil, 2e nezpochybnuje préci osadnich VS/borfi. Dotézal se, proé bylo uvedeno, 2e
tento osadni VYbOI' (Kanada) nedodal zépisy.
Ing. Zondor (vedouci odboru kanceléfe vedeni mésta) — preéetl bod 4.9 2 Jednaciho rédu virborfl
Zastupitelstva mésta Tfince: ,,Nejpozdéji do 10 dnl‘] po skonéeni jednéni vyboru musi bYt zépis
zjednéni virboru a usneseni predény odboru KVM.“ Sdélil, 2e ai se odbor KVM o zépisu dovi,
predloii ho v rémci prednesu zastupitelstvu.

Mgr. Turek — poznamenal, 2e neni patriéné, aby vedouci kancelére obvinoval zastupitele
z neznalosti a ie je nepatriéné, 2e misto aby reagovali verejni funkcionéri, reaguje pan Zondor
v zastoupeni verejného funkcionéfe a navic mé talent odvést meritum véci do slepé ulice. Upresnil,
2e pan Ferenc uvedl, ie by zastupitelé méli bYt informovéni o 6innosti osadnich vyborfl, aby jim
mohli poméhat. Déle navrhl, ie by osadni vybory mohly informovat zastupitele o chystaném
zasedéni, a zastupitelé by na néj mohli byt pozvéni. Shrnul, 2e zastupitelé maji zéjem byt
informovéni, aby mohli byt osadnimu vyboru népomocni.
Déle se dotézal na zamitnuté iédosti radou mésta ohledné parkovacich ploch pro ZTP, co vedlo
radu k zamitnuti iédosti. Nésledné se dotézal na zamitnuti realizace prechodu pro chodce
v Oldrichovicich u prodejny Coop a na odmitnuti pfevzeti plochy parkovisté pi'ed domovem Sosna
méstem pro zimni L'Idribu. Déle se jeété zeptal, jak to vypadé s porédénim ékol v prirodé —
financovéni, informovanost Feditelfi, uéitelfl a rodiéfl. Sdélil, 2e mé informaci, 2e penize na toto
nebudou.
Ing. Kantor— sdélil, 2e postup pfidélovéni vyhrazenfrch mist je standardni, jsou zavedené pravidla.
Po obdrieni iédosti se ta iédost posoudi, zjisti se, zda je v dané lokalité moinost misto zridit,
posoudi to komise dopravy a pokud je to v souladu se stanovenymi pravidly schvélenymi
zastupitelstvem, misto se pridéli. Pokud je iédost v nesouladu, misto se nepridéli na znaéku, ale
napr. zi'idi se obecné misto pro postiiené.

R. Kozlovsky — doplnil z pohledu uiivatele, 2e jsou to mista vyhrazena primo na konkrétni SPZ
a na pfidélovéni téchto mist jsou stanovena pravidla. To, co nebylo schvéleno, byly iédosti
o v9jimky z pravidla, protoie ti zéjemci nesplfiovali dané pravidla, které jsou nastavena dost pi'isné
s ohledem na poéet vetejnfrch a omezeny’rch parkovacich mist na SPZ. Pfi posuzovéni iédosti se
vychézi ze zjiéténi, zda je v dané lokalité dostatek obecm’rch parkovacich mist pro ZTP a v pripadé
2e neni, hledé se reseni, jak zkapacitnit obecné parkovéni pro ZTP tak, aby mohlo byt vyuiivéno
pro veékeré vozidla oznaéena pro prepravu ZTP.

Ing. Hronovské (vedouci odboru dopravy) — doplnila, 2e pokud pfijde iédost o VS/jimku z pravidel,
komise dopravy poiédé MéP o monitorovéni obecnych parkovacich mist v dané lokalité a komise
pak dostane souhrnnou zprévu, jak jsou ta obecné mista v dané lokalité vyuiivéna.

Mgr. Turek — dotézal se, zda ty iédosti byly na obecné parkovaci misto nebo na znaéku.
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R. Kozlovsky — doplnil, 2e véechny byly na znaéku a u néktech se posuzovalo, zda je vhodné
tam umistit obecné parkovaci misto. Dodal, 2e nékde se vyhovélo a nékde se nevyhovélo.
Ing. Hronovské (vedouci odboru dopravy) — doplnila, 2e néroky na prostor na parkovaci misto pro
télesné postiieného jsou vétéi nei na obyéejné parkovaci misto a informovala, ie existuji
i tzv. slouéené mista, kdy maji spoleény prostor pro vilstup.
Ing. Kantor — k prechodu pro chodce u prodejny Coop sdélil, ie obdriel iédost reditelky MS
Oldrichovice na zrizeni pi'echodu pro chodce v této Iokalité. Uvedl, 2e iédost byla reéena
obhlidkou na misté a pak se projednévala na komisi dopravy. Konstatoval, 2e vtomto pfipadé to
bylo relativné jednoduché, protoie dle normy musi vézt prechod pro chodce zjednoho chodniku
na druhy a na té jedné strané tam chodnik neni, je tam pouze prikop v soukromém vlastnictvi.
Déle musi bS/t ten prechod nasviceny, a kdyby mély bYt véechny tyto normy splnény, tak cena toho
prechodu by byla pomérné vysoké. Dodal, 29 p0 zhodnoceni hustoty dopravy a daléich
skuteénosti, komise dopravy nedoporuéila zi'izeni tohoto prechodu pro chodce.

Ing. Hronovské (vedouci odboru dopravy) — doplnila, 2e norma éetnosti prflchodu chodcfl pres
komunikaci, pro zrizeni pfechodu pro chodce, je vice nei 50 chodcfl za hodinu.

R. Kozlovsky— doplnil, 2e 3 pani reditelkou, které podnét dala, hovofil a podnét pro podéni iédosti
byl ten, 2e autobus, ktery vozi déti na brusleni, v zimnI’m obdobi nezajiidi ke ékolce, vysazuje déti
u prodejny Coop a oni méli problém prejit pres komunikaci. Uvedl, 2e Feditelka dostala doporuéenl',
aby autobus zajiidél dél, na autobusovou zastévku u penzionu, kde je moiny bezpeény pi'echod
komunikace a vzdélenost ke ékolce je stejné jako od prodejny Coop. Dodal, 2e pani reditelka toto
vzala na védomi a tim pédem nemé problém.

Ing. Kantor — informoval, 2e tento tyden byl ve ékolce a chtél panl' reditelce celou zéleiitost
vysvétlit, ale pani reditelka mé cely tyden dovolenou, a proto s ni nemluvil.
R. Kozlovsky — k parkoviéti u domova dflchodcfl Sosna uvedl, ie parkoviété mé ve sprévé SSMT.
Po dobu VS/stavby parkovaciho domu na Sosné bylo na tomto parkoviéti vuréitflch hodinéch
umoinéno parkovéni obéanflm, ale museli toto parkoviété od 06:00 hodin réno uvolnit pro
zaméstnance. Podnét obéana, ktery iédal, aby tento reiim byl zachovén i po dokonéenl'
parkovaciho domu byl projednén v komisi dopravy a rada prodlouienl' tohoto reiimu neschvélila.
Uvedl, 2e mésto tudii odmitlo prevzit do sprévy parkovaci plochu, spravuje ji domov pro seniory.

Ing. Hronovské (vedouci odboru dopravy) — doplnila, 2e podminkou Feditele domova dflchodcfl
bylo, ie po dobu VYStab parkovaciho domu se 0 tuto parkovaci plochu bude starat mésto. Nyni
se vée vrétilo do pfiivodnl'ho stavu.

R. Kozlovsky — k ozdravnym pobytflm sdélil, 2e Feditelé byli informovéni, ie momentélné neni
vyhlééen dotaéni titul Ministerstva iivotniho prostredi na financovéni ozdravnych pobytfi. Uvedl, ie
mésto Trinec mé stéle ve svém rozpoétu 500 tis. Kc“: na dofinancovéni a doplnil, 2e jakmile obdrii
informaci o moinosti dotaénich titull‘] na financovéni ozdravnych pobytfl, budou reditele informovat
a ti nésledné informaci predaji tridnim uéitelfiim a oslovi rodiée s poptévkou, zda maji zéjem o
ozdravné pobyty.

Ing. Ferenc — dotézal se na bod usneseni rady (‘3. 181, kdy se rada rozhodla uzavrit smlouvu
o smlouvé budouci o zrizeni sluiebnosti v rémci pripravy podkladl‘] pro stavebni rizeni most pres
Tyrku. Uvedl, 2e byl zamitnut névrh prejmenovéni Tyry na Tyrku a zeptal se, zda je tento nézev
L'Iredné sprévné.

RNDr. Palkovské — sdélila, 2e je to nézev investiéni akce.
Ing. Ferenc — déle se dotézal na bod usneseni rady 6. 210 — Vydat stanovisko k oznémeni zéméru
prodejna pro dOm a zahradu Trinec-Oldrichovice a to ve znéni névrhu pfedloieného
prostrednictvim prilohy ('2. 2. Zajimé ho, jaké bylo rozhodnuti rady, kladné éi zépomé.
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e na dotaz odpovi do 30 a.

Mgr. Turek — upozornil na nesoulad v nézvu reky Tyra — Tyrka. Dal podnét k reéeni
problematického parkovéni pred finanénim uradem, kdy napf. dar'iovi poradci nemfiiou
zaparkovat, jelikoi mista jsou trvale obsazena, a to éasto i zaméstnanci finanéniho L'Iradu. Dévé to
jako podnét. Zminil, ie parkoviété bylo v minulosti vybaveno informaénl' tabuli o poétu volnflch
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parkovacich mist a tad ui to nefunguje. Navrhl, jestli by nebylo zéhodno vyélenit cca
5 parkovacich mist pro potreby klientfi finanéniho uradu anebo tam dét ty parkovaci hodiny.

RNDr. Palkovské — sdélila, 2e informaéni tabule byla na parkovi§té instalovéna zdarma v rémci
zkuéebniho provozu. Placeny provoz by byl pri|i§ drahy, proto tento projekt ukonéili.
Ing. Kantor — konstatoval, 2e problém s parkovénim je v celé této Iokalité, vé. ulic Kpt. Nélepky,
Kopernikova s prilehlym pozemkem pied 5. ZS, parkoviété u Komeréni banky a pied Padékem, ta
jsou v posledni dobé extrémné pretiiené. Informoval o parkovéni pied Steelhousem
avpodzemnim parkoviéti pod Albertem. Poznamenal, 2e do budoucna se tim budou muset
zabyvat a budou tam muset stanovit néjaky jiny reiim
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e byla zpracovéna studie na podzemni parkovéni pod ném. Svobody,
a 2e ééstka na vystavbu podzemniho parkovi§té pro 200 mist by se v té dobé pohybovala okolo
400 mil. Ké, dnes by to bylo jii néco kolem 0,5 mld. K6, dotaéni titul na toto neni. Déle dodala, 2e
komise dopravy se bude problematickou situaci v této lokalité zabyvat.
Ing. Hronovské (vedouci odboru dopravy) — doplnila, 2e je zpracovéna koncepce parkovéni a dle
ni by do budoucna mély byt parkovaci automaty i na Terase.
Mgr. Turek — dal podnét pani Hronovské, 2e stoji 2a to do toho plénu dét 4 nebo 5 parkovacich
ploch pro klienty finanéniho L'Iiadu v dobé oteviraci doby uradu.

RNDr. Palkovské — konstatovala, ie kaidé regulace vyvolé odpor obéanfl, jako napi. u zavedeni
parkovacich automatfl na ném. TGM a ném. Miru.
Ing. Hronovské (vedouci odboru dopravy) — doplnila, 2e vyhrazené parkovaci sténi neni regulace,
a 2e ve mésté Trinec se parkovaci mista vyhrazuji pouze pro télesné postiiené.

Mgr. Turek — uvedl, 2e pan Bocek zde zminil to ,,ne§t’astné hlasovéni a schvalovéni o élenech
vyborfl“ na minulém zastupitelstvu a konstatoval, 2e néméstek Kaleta, ktery hlasovéni iidil, nedal
pokyn k hlasovéni o schvéleni élenfii vyborfl. Déle uvedl, ie bylo hlasovéno o zménéch ve sloieni
kontrolniho a finanéniho vyboru, ale néméstek nésledné nenechal hlasovat o sloieni véech
vyborfl. Vyjédril nézor, 2e nebyli schvéleni élenové vyborCI, tudii mésto zatim nemé ustanoven
finanéni a kontrolni vybor, mé pouze jediného predsedu, pana Bocka, protoie v kontrolnim vyboru
pan Plucnar rezignoval.
Mgr. Kaleta — sdélil, 2e nedévé pokyn k hlasovéni, ten dévé jen pani primétorka.

RNDr. Palkovské — sdélila, 2e prévni oddéleni si poslechne zéznam ze zasedéni ZMé a vyjédi'i se
k tomu. Déle uvedla, 2e si neni védoma iédného pochybeni.

Ing. Bocek — dotézal se na usneseni rady 6. 293, kdy tato vzala na védomi petici obéanfl mistni
éésti Trinec-Nebory tykajici se pristreéku na autobusové zastévce Tiinec, a jaké vydala rada
stanovisko. Déle se zeptal, zda by zastupitelé mohli také dostévat petice, jen pro informaci.
Ing. Kantor — uvedl, 2e petici se zabyvala komise dopravy. Z vysledku méi'eni éetnosti vystupfi
a néstupfl na jednotlivych zastévkéch vyplyvé, ie jednim smérem jelo denné v prflméru 6 lidi,
druhym smérem 4. Vytiienost néstupnich stanic byla extrémné nizké a vzhledem k této
skuteénosti se komise dopravy rozhodla, 29 se zatim iédny pristreéek ani na jedné strané této
komunikace stavét nebude. Déle sdélil, ie pristreékfl v havarijnim stavu, nebo téch, které jsou
potreba vyménit, je vice a ty dostaly prednost pied timhle zmifiovanym piistieékem. Uvedl, ie
pokud se v budoucnosti éetnost néstupfl zvy§i, bude se tim komise dopravy zabyvat.
RNDr. Palkovské — shrnula, 2e existuji i poiadavky na pristreéky na mistech, kde v minulosti
nebyly, nebo byly na soukromém pozemku a 2e 39 jimi budou na méstské radé zabyvat, aby
nebyla preferovéna ta éi jiné éést mésta. Dodala, 2e téma piistieéku v Trinci-Neborech neni
uzavrené.

Ing. Hronovské (vedouci odboru dopravy) — doplnila pana Kantora, 2e vychézi zdatabéze
dopravce a sleduji se néstupy Iidi.

_obc'an mésta Tr'ince) — ,,Chci se vyjédfit k éinnosti méstské rady. Chtél bych vyjédfit
nespokojenost s Iiknavym pristupem méstské rady k tomu, jak pfistoupila k vyhlééeni vybérového
iizeni na Uvéry z Fondu rozvoje bydleni. Rada 0 tom rozhodla teprve minuly tyden, 20. L'Jnora.
Vétéina zvés si vzpomene, jak jsem zde na zastupitelstvu 13. prosince vystoupil k rozpoétu
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a navrhoval zvyéit objem poskytovanych pfljéek na 5 mil. K6. Véé kolega Marian Plucnar si tento
névrh osvojil a hlasovalo se 0 ném. Neproéel, nebot’ neziskal podporu magistrétni koalice. Rekl
jsem si, 2e koaliéni strany rychle zapomnély na své predvolebni sliby. Druhy den 14. prosince mé
prekvapila aktualita na intemetovych strénkéch mésta s titulkem ,,Zastupitelé rozhodli o (MEN
2 Fondu rozvoje bydleni, ti'eba na zatepleni nebo fotovoltaické elektrérny“. Kdyi si pustim zéznam
z jednéni nebo preéteme usneseni, tak zastupitelstvo o iédném avéru nerozhodlo.
Ale pojd'me k samotné zprévé, ze které odcituji posledni dva odstavce: ,,Pro rok 2023 schvélili
zastupitelé na svém 2. zasedéni 13. prosince letoéniho roku opét ééstku 1,5 mil. Ké. Situace se
moiné meziroéné zménila, protoie ceny energii ély vyrazné nahoru, pokud by méli obéané vétéi
zéjem o Livery a schvélené ééstka by byla vyéerpéna drive, prijmeme opatreni a objem financi ve
fondu modernéjéiho, ekologiétéjéiho a L'Ispoméjéiho bydlenl' navyéime, dodala primétorka mésta.
Veékeré informace o moinosti zisku a podminkéch OVéru najdete na webovych strénkéch mésta.
Obéany budeme opét informovat prostrednictvim regionélnich médii, uredni desky a sociélnich siti.

rada na své 4. schfizi 15. prosince rozhodne o vyhlé§eni vybérového rizenl', mimochodem stejné
jako o vyhlééeni grantfl na kulturu a sport. Bohuiel se tak nestalo ani na 4., ani na 5., 6. a ani na 7.
schflzi v lednu. Takie jsem pani néméstkyni primétorky na konci ledna pri naéem setkéni
upozornil, ie by rada méla konat. Nakonec po dal§ich tfech tydnech bylo vybérové fizeni na pfljéky
obéanflm vyhlééeno. Tedy o dva mésice pozdéji, nei granty na kulturu a sport. Proé méstské rada
otélela? Ted’ se pojd’me podivat na praktické dopady. Termin podéni prihlééek je do 19. kvétna.
Pak bude nésledovat posouzeni po formélni strénce, vyhodnoceni komisi rady, uzaviréni smluv
a moiné éerpéni. V tomto liknavém pristupu si nedovolim odhadovat, zda vfibec v éervenci. Asi
véichni znéme porekadlo, kdo rychle dévé, dvakrét dévé. Nedivte se, pokud Iidé neprojevi zéjem
éekat srealizaci Lispor energii do éervence, domlouvat si firmu na srpen a nevédét zéeho
zatepleni nebo fotovoltaickou elektrérnu zaplatim. To asi vétéina lidi se zdravym selskym rozumem
nechce. A to jii nemluvim o hypotetickém previsu Zédosti. Kdyi by se ke zvyéeni zdrojfl fondu
muselo sejit zastupitelstvo. | kdyi radni jistou pruinost ukézali, kdyi se vpétek 24. unora
mimorédné seéli, aby vyhlésili verejnou zakézku ,,l'Jdriba a opravy komunikaci“, kdyi méli rédné
zasedéni o étyri dny drive. Rada by méla vice reagovat na potreby obéanl‘] a strany koalice myslet
na plnéni svych volebnich slibl‘]. Jen pro pfipomenuti. Osobnosti pro Trinec — budeme podporovat
efektivni pristupy ke spoti'ebé energil'. KDU-CSL — finanéni podpora pro obyvatelstvo. ODS a TOP
09 — dotace na vystavbu domécich fotovoltaickych elektréren a éistiéek odpadnich vod. Volebni
sliby byly dény. Volby skonéily a obéané oéekévaji pruinéjéi pristup. Dékuji za pozornost.“
RNDr. Palkovské — podékovala panL-za jeho prispévek.
Mgr. Turek — ,,Uvédomil jsem si, fie jste jeété méli mimorédnou radu. Nerad bych, aby ném unikla
pozornosti, protoie probéhla 24.02. a tyké se prekvapivého bodu, a to bylo vyhlééeni verejné
zakézky na stavebni préce, jednoduée reéeno na adribu silnic a komunikaci ve mésté. Na
minulém zastupitelstvu jeété v kompetenci pana néméstka Kalety tady zaznivaly édy
a vysvétlovéni, jak je to pro nés vyhodné véechno, ta Fizeni, které neprobihala. Ted’ ui je to asi
v kompetenci nového pana néméstka Kantora, predpoklédém, vzhledem k tomu, 2e i on je nové
hlavnim élenem komise vybérové a néhradnikem je pan Kaleta. Tak se chci zeptat, co kté
mimorédnosti rady 24.02. vedlo, ie najednou se vyhlaéuje. Coi jé samozrejmé vitém, jsem réd,
protoie opozice po tom volala, dokonce hned na prvnim zasedéni, teda na tom minulém. A myslim
si, ie to bylo i predmétem predvolebnl'ho boje. Zéroven se chci zeptat, zda se v rémci tohoto
projednévéni vyhodnocovala pfipravenost resp. nepripravenost firmy Vykrut na zimni adribu,
protoie vidim, 2e ui se usmivéte. Vite, kam mirl'm. Prece jen tady ty sociélni site praskaly doslova,
i jé jsem registroval, ie nékteré prispévky byly za hranou. Nicméné vtom vzteku jsem umél
pochopit i tu hranu. Takie se chci zeptat, jestli se i poéité, ie firma Vykrut minimélné dostane
vypovéd’ ze sluieb. A at’ se prihlési nové spoleénost, které bude lépe nei zahradnické firma
vybavené na zimni udribu ve mésté Trinec.“

RNDr. Palkovské — uvedla, 2e kdyi je vyhlaéovéno jakékoliv vybérové fizeni, neni to rozhodnuti ze
dne na den. Upresnila, fie se to pripravovalo tri étvrté roku a ve chvili, kdy to bylo hotovo, spustilo
se to.

Mgr. Turek— ”Takie 13.12. se 0 tom nevédélo?“
RNDr. Palkovské — ,,Nebylo to dotaiené, protoie to neni tak jednoduché. Je to velmi néroéné
vybérové fizeni.“
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Ing. Kantor — ,,Vypadé to, ie to bylo éité horkou jehlou, ale nebylo to tak. Podklady se pripravuji
dlouhodobé. Navic se predpoklada soutéi, odvolani, atd. Takie letni L'idriba komunikaci by méla
zaéit platit ai po novém roce pfiétim nebo v pi'iétim novém roce od jara. Navic se do soutéie jeété
pridaly éinnosti, které dnes fungovaly samostatné. Na které byla provedena samostatna vybérova
Fizeni, jako L'idriba a L'iklid zastavek autobusové dopravy. To se véechno pfidalo do toho a tim
padem se to bude soutéiit jako jedna zakazka. Co se tyée firmy, které ziskala kdysi historicky
zakazku na zimni L'idribu, tak musim pfipomenout, 2e vypovédni Ihflta ve smlouvé je obecné
stanovena na 1 rok. Cili to neni na to, ie ze dne na den vypovime smlouvu. Je to taky ze dvou
dtivodfi. Za prvé mflieme podat vypovéd’ my a oni by museli délat zimni adribu jeété v pi'iétim
roce, protoie ta vypovédni IhCita béii jeden rok. Ale na druhé strané se chrani i to mésto, aby ta
firma nepodala vypovéd’ ze dne na den a tim padem nechala mésto na holiékach a v néjakych
problémech. Samozrejmé s firmou Vykrut jsem se seéel. Problém se tykal obdobi v prosinci, kdy
v podstaté tyden snéiilo a talo. Ale extrémné snéiit zaéalo kolem 16.12. a v 10 hodin 17.12.
prestalo snéiit a byly provedeny potom ty nasledné prace. Kaidopadné béhem té zimni ,,pseudo“
kalamity, protoie kalamitni' stav nebyl vyhlaéen, se provedly uréité véci. Zajistila se autobusové
doprava, coi bylo gré, abychom zajistili obsluinost okrajovych éasti mésta. Nasledné dle smlouvy
byly provedeny veékeré likony, které smlouva ma. Postupné, kdyi prestalo snéiit, se zaéaly
uklizet nékteré éasti mésta, chodniky, zastavky. Nicméné musime konstatovat, 2e ne Uplné jsme
byli s tim spokojeni. S panem Vykrutem jsme 0 tom jednali. Byly tam nedostatky ze strany firmy.
Nedostatky nedodrienim technologie, které je stanovena ve smlouvé. vysledek je takovy, 2e jsme
mohli sankcionovat firmu Vykrut néjakou pokutou. Nicméné ta je stanovena ve smlouvé ve vyéi
5.000 Ké. Coi tuéite, 2e je malo, protoie rozsah téch praci byl daleko vétéi. S panem Vykrutem
jsme se dohodli, 2e nam poskytne komeréni slevu 200.000 Ké za ten kalamitni éas, co byl ten
prosinec. Pan Vykrut prijal opatfeni, aby se nasledné tyto véci neopakovaly. Nebyly poi'adné
uklizené zastavky, bylo tam éasové prodleni, nebyly véas odklizené vpusté kanalové na odvod
vody potom pri nasledném tani snéhu. Nebyly uklizené mista, kde se kriii chodnik se silnici,
tzn. prechody pro chodce, kde se v podstaté setkavaly dvé techniky a byva tam vétéi mnoistvi
snéhu, které nebylo ruéné uklizeno. Vyfikali jsme si to a vysledkem je sleva 200.000 K6. Jeété
jsme se domluvili, 2e bude mit pripravenou techniku v pripadé, 2e situace se bude opakovat, aby
obéané pfi nastupovani do autobusu méli pohodlny pFistup, tam to trochu selhalo. Celou dobu
jsme byli v terénu s nyni ui byvalym spravcem téch komunikaci, zimni Udriby, ktery tady byl novy
a po té kalamité vlednu to vzdal. Vérim, ie pokud by doélo ke stejnému spadu snéhu jako
vprosinci, tak se stim ui lépe popereme. Jeété jedna véc. Je velice problematické udriet
koordinaci mezi jednotlivymi spravci komunikaci, jedna se 0 komunikaci |/11 a L'idribu chodniku
kolem silnice |/11, chodnik je od Vétrniku a2 po hranici Ropice. Kde to bylo uklizeno naéi firmou,
ale protoie se neuklizela |/11 pravé toho 16.12. SUSkou, tak doélo k tomu, 2e po vyjezdu SUSky
vpodveéer po paté hodiné tak ten uklizeny chodnik zasypala nasolenym snéhem. To bylo
nekoordinované. Je take potreba si zjistit, zda se nékteré véci uklizeji ve spravé mésta nebo jiné
organizace, napr. SUSky. Musim konstatovat, 2e jsme také nebyli aplné spokojeni se v§im, co se
tady délo v dobé té snéhové situace v tom prosinci.
Ivng. Hronovska (vedouci odboru dopravy) — upravila informaci o adribé silnice |/11, kterou provadi
Reditelstvi silnic a dalnic, nikoliv SUSka. Doplnila, ie predmét zakazky byl rozéiren také
o cykloinfrastrukturu, tzn. cykloodpoéivky, cyklomapy, stojany na kola, servisni stojany.
Mgr. Kaleta — upresnil, 2e firma Vykrut déla i prace spojené se zeleni, nicméné nejsme jedinym
méstem, kde provadi zimni adribu.

Mgr. Turek — ,,Ko|ik ma pan Vykrut subdodavatelfi? | 0 tom to je, protoie néktefi éekali, a2 budou
osloveni - ti traktoristé, ktefi to potom délali. Predpokladam, 2e se 3 nimi pan Vykrut vyrovnal,
protoie stiinosti se pak neobjevily. Protoie to nedéla svoji technikou. Osvéite mi pamét’ pane
naméstku, kdy byla ta smlouva sfirmou Vykrut podepsana? Jak je to dlouho, kdy se vlastné
opakuji ty problémy?“
Ing. Kantor — doplnil, 2e mésto nezaji'ma kolik ma pan Vykrut subdodavatelfl. Mésto ma
podepsanou smlouvu s panem Vykrutem, ktery ma zajistit, aby to bylo v poradku.
RNDr. Palkovska - doplnila, 2e i spoleénost Nehlsen méla subdodavatele.
Ing. Kantor — uvedl, ie V okrajovych eastech mésta, mistni farmafi, kteri vlastni traktor, délali
subdodévku, kdysi pro Nehlsen, dnes pro pana Vykruta. ,,Jestli jsou ti |idé spokojeni s 0hradou
nakladfl ze strany pana Vykruta, to mi neprislua'si do toho zasahovat.“

Strana 10 (celkem 34)



Ing. Hronovské (vedouci odboru dopravy) — upozornila, 2e zakazka, které je ted” vyhlaéena, se
netYka zimni udriby.
Mgr. Plucnar — ,,Smluvné si mfliete do podminek dat, 2e budete mI't nahlaéeny véechny
subdodavatele od firmy zajiét’ujici ty sluiby.“
Mgr. Turek — reagoval na informace podané Mgr. Kaletou. ,,Vim, 2e pan Vykrut ma na starosti
i parkoviété pfed velkymi obchodnimi domy v Ostravé, a pak nedojede do Ti'ince. Chapu, 2e tam je
pro néj lepéi klient. Zajima me to, protoie to zajl'ma obéany mésta Trince, kterfrm mflie byt
Ihostejné, 2e pan Vykrut nejprve déla vOstravé a poté dojede do Trince. Toto nebyl dobry
argument. Co se tYka tech subdodavatelfl. Kdyi ui si na socialnich sitich stéiuje i firma SMOLO,
2e je to katastrofa, tak je to k zamyéleni. Pokud vim, tak jste se seéli, kdyi prestalo snéiit a zaéalo
svitit sluniéko, na krizovém étabu, jestli se nepletu 19.12. Tak jste jim méli dat okamiité Wpovéd’,
abyste stihli tu pfi§ti zimu.“
Mgr. Zawadzki (vedouci prévniho odboru) — ,,Neni reéeno, 2e pokud date VYpovéd’ ze smlouvy
panu Vykrutovi, bude probihat vei'ejné zakazka, tak neni reéeno, 2e pan Vykrut zas nevyhraje.“
Mgr. Turek — ,,To je v poradku, at’ se prihlasi znova.“

RNDr. Palkovské — ,,A mfiie to skonéit na UHOSu a pofad to bude o té nejniiéi éastce. Neni to
0 tom, ie tady vedeni mésta preferuje néjakou firmu, prosté nékdo vyhraje podle pravidel. Naéi
povinnostije, aby dodrieli smluvni podminky, kdyi je nedodril', tak se podle toho chovame.“
Mgr. Kaleta — sdélil, 2e predtim jen reagoval na poznamku pana Turka, 2e pan Vykrut déla jenom
zelen. Mél potfebu riot, 2e nedéla jenom zelen v republice, ale 2e déla i zimni L'Idribu. Dodal, ie
kdyi nesplni smlouvu, tak dostane pokutu.
Mgr. Plucnar— ,,Ai budete vyhlaéovat vei'ejnou zakazku na tohleto, tak si mfiiete tyhlety véci zase
oéetfit. To znamena v néjach podminkach zadavacich nebo v referencich nebo v podobnych
vécech. | na zakladé toho se da néjakYm zpflsobem upravit podminky toho VS/béru.
Ing. Hronovska (vedouci odboru dopravy) — poznamenala, ie odbor dopravy postupoval podle
smlouvy a fadné to reklamovali.
RNDr. Palkovska — podotkla, 2e kdyi snih napadl podruhé, tak jii byl pan Vykrut pripraven.

Mgr. Plucnar— sdélil, 2e pripominkoval to VS/bérové fizeni a ne zimni adribu.

Mgr. Zawadzki (vedouci prévniho odboru) — oznamil, 2e u zakazei< jsou nejvétéim problémem
reference a vidycky se najde nékdo, kdo to nesplni a poda navrh na UOHS.
RNDr. Palkovska — pozvala pana Plucnara, aby si to pfiéel sam provéfit primo na odbor pravn i.

Ing. Kantor— potvrdil informaci, 2e svozovi pracovnl'ci ze SMOLA méli problem se ke kontejnerl‘llm
dostat. Dodal, ie spoleéné s iivotnim prostfedim a s dopravou vymysleli feéeni, aby se to do
budoucna neopakovalo, hlavné u kontejnerfl s koleéky.

Mgr. Plucnar — upozomil na to, ie nebylo odpovézeno na dotaz pana Brozdy, proc': pobidka
k pfljékam nebyla vyhlaéena v lednu.
Mgr. Fojcik Gawlasové (tajemnice MMT) — ,,Zastupitelstvo v prosinci schvalilo rozpoéet na letoéni
rok a standardné se vyhlaéuji vybérova fizeni ui mnoho let vidycky v anoru. Zrekapituluje se
uplynuly rok, zhodnoti se a pfipravi se VS/bérové i'l'zeni pro rok, v souéasné dobé tedy rok 2023. Je
to standardnl', nikdy nebyl iadny problem.
RNDr. Palkovské — konstatovala, ie kaidy rok se to vyhlaéuje stejné, a to v anoru.
Mgr. Plucnar— sdélil, 2e situace na trhu se méni a dotazal se, jestli se to neda na priéti rok néjak
oéetfit.
RNDr. Palkovska — podékovala panu Plucnarovi za pfipominku.

Mgr. Fojcik Gawlasova (tajemnice MMT) — ,,I kdyi se vyhlaéuje v anoru, tak vétéinou se posledni
roky vyhlaéuji dvé vérova Fizeni, takie jeété v druhé poloviné roku, vétéinou v zari se vyhlaéuje
nebo uzavira druhé kolo vérového fizenl'. Zvladaji se dva vybérova fizeni a ten zajem opravdu
neni velky a nepamatuju za uplynulé roky, 2e bychom vyéerpali prostredky, které na dany rok
Jsou.“
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RNDr. Palkovské — shrnula, 2e previs iédostl' zatl'm nebyl, kdyby byl, uréité se na to bude
promptné reagovat.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zafl'zenl'.
vysledek hlasovéni <3. 4: pro 25 proti 0 zdriel se 7
(Mgr. Brzezina momentélné nepfitomen na zasedéni ZMé.)

PREZENTACEVMISTROVSTVi EVROPY V KARTINGU
TRINEC 2023 - STEEL RING

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — poznamenala, ie vTrinci ui v minulosti probéhly dvé vyznamné sportovnl'
akce, a to Davis Cup a Mistrovstvi svéta v lednl'm hokeji do 20 let. Nynl' je pripravené daléi takové
akce, kterou tady odprezentuje pan Gregor.
p. Gregor (organizétor Mistrovstvi svéta v kartingu) — okomentoval prezentaci tYkajici se
Mistrovstvi Evropy v kartingu, které by mélo probéhnout na Steel ringu v Trinci.

RNDr. Palkovské — poznamenala, ie organizétori budou iédat mésto o individuélni dotaci.
Mgr. Turek — pripomnél situaci, které se stala pfed tremi lety, kdy bylo v Trinci Mistrovstvi svéta
v lednim hokeji do 20 let, a jeden novinér o Trinci napsal, 2e je to mrtve' mésto. Podotkl, 2e mésto
mé vyhlééku, které omezuje noéni iivot vinci a dotézal se p. Gregora, jestli spolupracuje
s méstem na tom, aby se névétévnl'ci této akce méli kam jI't potom bavit.
RNDr. Palkovské — poznamenala, ie évédsky redaktor, ktery o Trinci napsal, 2e je to nudné mésto,
nesehnal v noénich hodinéch speciélm’ sluibu pro muie. Dodala, 2e ji vflbec nevadl', 2e takovouto
sluibu v Trinci nesehnal.
p. Gregor (organizétor Mistrovstvi svéta v kartingu) — informoval, 2e komunikujl' s mistnimi
restauracemi a obéerstvenl'mi tak, aby byli jak zévodnl'ci a jejich tymy, tak névétévnici, spokojenl'.
Dodal, 2e kaidy uéastm’k zévodu obdrii informaénl' broiuru, kde budou veékeré informace.
Ing. Wania — dotézal se p. Gregora, jak majl' zajiéténé parkovém’ pro névétévniky.
p. Gregor (organizétor Mistrovstvi svéta v kartingu) — sdélil, 2e mista k parkovéni budou zajiétény,
napr. na byvalém ékvérovém hriéti. Potom podrobné podle mapy popsal, kde budou parkovat
aéastnl'ci a kde név§tévnici.
RNDr. Palkovské — poiédala p. Gregora, aby tedy potom podal iédost o individuélnl' dotaci a aby
také dostateéné informoval obéany mésta o této akci.
Bc. Dohnal — dotézal se, zda informaénl' broiury dostanou jenom tm nebo i véichni névétévnici
a zda to bude k dispozici také online.

p. Gregor (organizétor Mistrovstvi svéta v kartingu) — odpovédél, ie broiury dostanou véichni
névétévnl'ci a vée bude samozrejmé i online.

PRESTAVKA — 15:17 — 15:30
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PREHLED PROVEDENYCH ROZPOCTOWCH OPATRENi
MESTA SCHVALENYCH RADOU MESTA TRINCE v OBDOBi on

POSLEDNiHO ZASEDANi ZASTUPITELSTVA MESTA TRINCE
A PLNI'ENi ROZPOCTU MESTA K 31.12.2022

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/50/2023
1) vzalo na védomi

informaci o provedenych rozpoétch opatrenich rozpoétu mésta pro rok 2022
schvélenYch na Radé mésta Trince konané dne 15.12.2022 a 30.12.2022 ve znénl'
predloieného névrhu

2) vzalo na védomi
informaci o provedenYch rozpoétch opatrenl'ch rozpoétu mésta pro rok 2023
schvélenYch na Radé mésta Trince konané dne 23.01.2023, 06.02.2023 a 20.02.2023 ve
znénl' pfedloieného névrhu

3) vzalo na védomi
rozbor éerpénl' vyidajl‘] a plnéni pfl’jmfl mésta k31.12.2022 ve znénl' névrhu pfedloieného
prostrednictvim pfi'lohy 6. 1 prednesu.

ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — ,,Zastupitelstvo na svém druhém setkénl' stanovilo rozsah provédénYch rozpoétovSIch
opatrenl' radou mésta s tim, 2e vidycky bude na nésledujicim zastupitelstvu provedena inventura
a informace. Méte ji pred sebou. Ta rozpoétové opatreni se v podstaté déli do takch dvou éésti,
a to za rok 2022, tam to je opatrenl' 127 — 150 a majl' uréitou formu. Tady v té dobé dochézelo
jednak kprijeti prfltokoch dotacr' a potom taky k apravé rozpoétfl prispévkovS/ch organizacr’,
a potom po novém roce mésto preélo na jiny software, takie pak od rozpoétového opatrenl'
('3. 1 v roce 2023 to mé ui troéku jinou formu.“
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostfednictvr’m hlasovaciho zarl'zeni.
Virsledek hlasovéni 6. 5: pro 28 proti 0 zdriel se 2
(MUDr. Soltésové a M. Sikora momentélné nepfitomni na zasedéni ZMé, 1 élen ZMé nehlasoval.)

ROZPOéTOVAvOPATRVENi ROZPOCTU STATUTARNiHO
MESTA TRINCE NA ROK 2023

Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 03l51I2023
1) provedlo

rozpoétové opatrenl' 6. 1 - 3 ve znéni predloieného névrhu.

ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — uvedl, 2e se jedné o rozpoétové opatrenl' v kompetenci zastupitelstva mésta.
V letoénim roce jsou zatl'm jen 3. Sdélil, 2e nejdrl've se jedné o sniienl' nespecifikované rezervy ve
VYéi 120.000 Kc'; a navy/éenl' rozpoétu VS/dajl‘] odboru dopravy na 0hradu séenS/ch nékladfl na
provoz dopravnl' informaénl' kancelére. Déle informoval, 2e druhé rozpoétové opatfenl' reél' snl'ienl'
nespecifikované rezervy o 1.250.000 Kc'; a navy/éenl' rozpoétu VS/dajfl odboru iivotnr’ho prostfedl' na
spolufinancovéni kotII'kovS/ch dotacr’. Konstatoval, 2e poslednl' rozpoétové opatfenl' se tyiké presunu
z rezervy do rozpoétu dajfl odboru investic ve vyéi 19.000.000 Kc“: na naplénované akce, hlavné
tFi strechy.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovacr’ho zarl'zeni.
vysledek hlasovéni 6. 6: pro 31 proti 0 zdriel se 0
(2 élenové ZMé nehlasovali.)
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OBECNE ZAVAZNA VY’HLéSKA, KTERpU SE NARIZUJE
PROVEDENI SPECIALNI OCHRANNE DERATIZACE

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/52/2023
1) rozhodlo

vydat obecné zévaznou vyhlééku statutérniho mésta Ti'ince, kterou se naiizuje provedeni
speciélni ochranné deratizace, a to ve znéni névrhu piedloieného prostiednictvim pfilohy
('3. 1 piednesu.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — poiédala p. Kantora, aby zhodnotil situaci, které nastala po vénoénich
svétcich, kdy obéané mésta vice vyhazovali potraviny nejenom do kontejnerl‘], ale dokonce i na
zem.
Ing. Kantor— vysvétlil, 2e se tato obecné zévazné vyhlééka vydévé kaidy rok a oslovuje véechny
zfléastnéné, kteii jsou taxativné vyhlééeni, ie musi v terminu od 1. bi'ezna do 31. kvétna provést
na svych zafizenich deratizaci. Poznamenal, 2e je to proto, aby se deratizace koordinovala
u véech, a aby se tim pédem minimalizoval poéet hlodavcfl, piedevéim potkani] ve mésté. Pro
informaci uvedl, 2e do toho patii budovy ékol, SmVaK, sprévci bytoch fondfl, SMOLO atd.
Konstatoval, 2e diky této vyhlééce se mésto snaii udriet populaci potkani] v anosné mife. Popsal
situaci, které nastala po vénoénich svétcich, a vysvétlil, éim to bylo zpi’isobeno a proé se potkani
u sbérnYch nédob shromaid’ovali. Poznamenal, 2e tehdy byla ve spolupréci s firmou SMOLO
a s atulkem provedena tzv. akutni deratizace, nyni probéhne klasicky iédné, celoploéné
deratizace.
RNDr. Palkovské - podotkla, 2e k pfemnoieni hlodavcfl piispélo i teplé poéasi a nadmérné
vyhazovani potravin
Mgr. Zbonéék — dotézal se, co se déje s kuchyfiskflm odpadem, kde se svéii, kdo ho zpracovévé
a jaké mé daléi vyuiiti.
Ing. Kantor — uvedl, ie V rémci pilotniho programu byly v uréitS/ch Iokalitéch rozmistény sbérné
nédoby na kuchyfisky odpad, aby se nedostal do velch nédob, kde mé bYt komunélni odpad.
Poté popsal jaké to mé pi'inosy — hlavné je méné komunélniho odpadu a déle se kuchyfisky odpad
zpracovévé v bioplynce, kde projde fermentaci a vyrébi bioplyn. Poznamenal, ie uloieni
bioodpadu vychézi mésto levnéji. Sdélil, 2e firma SMOLO mé speciélni auto, kde se komunélni
odpad sbiré a je tam i zaiizeni, které tu popelnici ostiiké, aby byla éisté. Vyzval obéany, aby
kuchyr'isky odpad nosili nejlépe ve sklenicich a do popelnic to vylévali, hlavné aby tam nedévali
igelitové sééky. Poté shrnul, jaké jsou vyhody tiidéni kuchyr'iského odpadu. Nakonec uvedl, 2e
tento projekt funguje mésic, Iidé si na to musi zvyknout a navic v prvni fézi nebylo rozvezeno
celkové mnoistvi popelnic, ale stéle se doplfiuji. Cilem je asi 120 popelnic piedevéim v husté
zastavéné oblasti, nepoéité se 39 sbirénim kuchyfiského odpadu v okrajch ééstech mésta.
Ing. Stonawské — uvedla, 2e po prvnim svozu bylo 1,5 tuny kuchyfiského odpadu.
RNDr. Palkovské — piipomnéla, 2e média uvédéla, ie v mésici lednu bylo vysbiréno 10-12 tun
potravin jen na Terase.
Ing. Kantor — informoval, 2e zavedeni svozu kuchyfiského odpadu piedchézel rozbor sloieni
komunélniho odpadu, kolik odpadu je komunélniho a kolik patfi mezi kuchyfisky odpad.
V komunélnim odpadu bylo 3O % kuchyfiského odpadu, ktery se dé zpracovat.
Ing. Ferenc — upozornil, 2e na Terase jii neni druhé nédoba na sklo, daléi nédoba je plné a sklo je
véude kolem nédoby nebo ve smésném odpadu.
Ing. Stonawské — vysvétlila, 2e bilé popelnice na prflhledné sklo se snaii svéiet a nechévaji jen
zelené popelnice na smésné sklo. Uvedla také, 2e neni problém posilit vyvéieni téch popelnic,
které jsou pieplnéné.

Mgr. Zbonéék— dotézal se, zda i tréva, které se kosi nékolikrét do roka, nebude vyuiivéna, jako
bioodpad. Déle ho zajimé, kde to firma Vykrut, které kosi trévu, vozi. Zda to vozi do Oldfichovic na
sklédku éi nékde jinde. A zda se neuvaiuje, ie by se i tato surovina dévala do bioplynky.
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Ing. Kantor— uvedl, ie tréva sama o sobé nestaéi a je spi§e na kompostovénl'. Poznamenal, ie
firmy, které majl' ve mésté nasmlouvény seéenl', majl' v tom baliku i likvidaci bioodpadu a panl'
Stonawské vi, kde se ta pokosené tréva zpracovévé.
Ing. Stonawské — informovala, 2e ve smlouvé nenl' uréeno, kde se mé ten odpad vyvéiet. Sdélila,
2e odpad se stévé majetkem té firmy. Uvedla, 2e VI', 2e pan Vykrut mé smluvné jiné odbératele,
nei sbémy dvflr, ale firma UPG vozn’ na sbérny dvflr, respektive na kompostérnu. Vysvétlila, 2e
mésto mé dvé velké firmy, které kosr’ plochy ve mésté.
Ing. Kantor — informoval, 2e pro obéany okrajch ééstl' je zajiétén svoz bioodpadu z hnédy’lch
popelnic, ten se zpracovévé na kompostérné na sbérném dvore a obéané pak mohou tento
kompost z kompostérny vyuiit na svou zahradu.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zeni.
vysledek hlasovéni 6. 7: pro 33 proti 0 zdriel se 0

DELEqANi ZASTUPCU MESTA NA VALNOU HROMADU
A DO PREDSTAVENSTVA REIGIONALNIV RADY ROZVOJE

A SPOLUPRACE SE SIDLEM v TRINCI, z. s.
Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/53/2023
1) delegovalo

s aéimosti od 28.02.2023 v souladu s ust. § 84 odst. 4 zékona 6128/2000 8b., 0 obcich
(obecni zrl'zenl'), ve znénl' pozdéjéich predpisfl, Mgr. lvo Kaletu k aéasti na valné hromadé
Regionélnl' rady rozvoje a spolupréce se sidlem v Trinci, z. s.

2) zmocnilo
delegovaného zéstupce mésta Trince dle pism. a) tohoto usnesenl' ke véem prévnim Ukonflm
souvisejicim s vykonem prév mésta Trince jako élena Regionélnl' rady rozvoje a spolupréce se
sidlem v Trinci, z. 3., na budoucn’ch valnYch hromadéch uvedené spoleénosti, k nimi je mésto
TFinec z titulu élenstvn’ oprévnéno

3) navrhlo
s aéimosti od 28.02.2023 v souladu s ust. § 84 odst. 4 zékona 6.128/2000 8b., oobcich
(obecni zrl'zenl'), ve znénl' pozdéjéich predpisfl, RNDr. Véru Palkovskou do pfedstavenstva
Regionélnl' rady rozvoje a spolupréce se sidlem v Trinci, z. s.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — informovala, 2e se jedné o potvrzenl' toho, co bylo v minulém funkénl'm obdobl'.
Konstatovala, 2e na valné hromadé zastupuje p. Kaleta a élenem predstavenstva je ona sama.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
Vilsledek hlasovéni 6. 8: pro 31 proti 1 zdriel se 1

DELEGoyANi ZASVTUPCE MESTA NA VALNQLVJ HRQMADU
OBCHODNI SPOLECNOSTI s MAJETKOVOU UCASTI MESTA

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/54/2023
1) rozhodlo

a) delegovat v souladu s ust. § 84 odst. 2 pism. f) zékona 63. 128/2000 8b., 0 obcich (obecnl'
zrl'zeni), ve znéni pozdéjél'ch predpisfl, jako zéstupce spoleénika statutérnl'ho mésta Trinec
pana Mgr. lvo Kaletu a jako néhradnl'ka pana Ing. lvo Kantora na valné hromady
spoleénosti HRAT, s. r. o.,

b) zmocnit pana Mgr. lvo Kaletu a jako néhradm’ka pana Ing. lvo Kantora
ke véem prévm’m L'Jkonflm souvisejicim s vonem prév spoleénika statutéml'ho mésta
Trinec na valnYch hromadéch spoleénosti HRAT, s. r. o.
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ROZPRAVA
RNDr. Palkovska — sdélila, 2e se jedna jen o malou zménu, kdy pflvodné byl nahradnik
pan Kozlovsky a nynl'je to pan Kantor.

Primatorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovanl' prostrednictvim hlasovaclho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 9: pro 30 proti 0 zdriel se 3

DI’ELEGOVANi ZA§TUPCU MESTA D9 OSTATNiCH
ORGANU OBCHODNl’Cl-I SPQLECNOSTI S MAJETKOVOU

UCASTI MESTA

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/55/2023
1) vzalo na védomi

personélnl' obsazenl' zastupcfi mésta Tfince vostatnich organech obchodnich spoleénostl'
s majetkovou uéastl' mésta a niie uvedené obecné prospééné spoleénosti v nasledujl'cim
sloieni:

Obchodni spoleénost Stévajici zéstupce/ organ spoleénosti

TRISIA, a. s. lng. Wieslaw Wania, mistopredseda predstavenstva
Mgr. Petr Siéka, mistopfedseda dozoréi rady

Distribuce tepla Tfinec, a. s. Ing. Miroslav Dosedél, pfedseda pfedstavenstva
Mgr. Ladislav Vratny, mistopredseda pfedstavenstva
Mgr. Karel Bieringer, élen pFedstavenstva
Ing. Jan Lasota, pfedseda dozoréi rady
Bc. Vojtéch Dohnal, élen dozorél' rady
Mgr. Bc. Pavla Golasowska, DiS., élen dozorél' rady

Kvalifikaénl' a personalm’ agentura, o. p. s.
Mgr. Libuée Koppova, élen spravnl' rady
PhDr. Milada Hejmejova, élen dozoréi rady

2) navrhlo
odvolat stavajl'ci zastupce mésta Trince v ostatnl'ch organech obchodnich spoleénostl'
s majetkovou Uéasti mésta Tfince, a to:

a) u obchodnl' spoleénosti Distribuce tepla Trinec, a. s.
. élena pfedstavenstva Mgr. Karla Bieringera
. élena dozorél' rady Mgr. Bc. Pavlu Golasowskou, DiS.

3) navrhlo
zvolit nové zastupce mésta Trince v ostatnl'ch organech obchodnl'ch spoleénostl' s majetkovou
l'Jéasti mésta Trince (éleny Zastupitelstva mésta Tfince), a to:

a) u obchodnl' spoleénosti Distribuce tepla Trinec, a. s.
. élena pfedstavenstva Bc. Robina Lotka, DiS.
. élena dozorél' rady Mgr. Romana Brzezinu

4) uloi'ilo
viz UKOLY.

ROZPRAVA
RNDr. Véra Palkovské — uvedla, 2e bodem 6. 1 se bere na védoml' stavajl'ci obsazenl' a v bodé ('3. 2
se uvadi, 2e misto pana Bieringera, ktery byl élenem zastupitelstva, je na élena pfedstavenstva
navrien pan Robin Lotko a misto panI' Golasowské, je navrien pan Roman Brzezina. Dale uvedla,
2e tyto zmény musi odsouhlasit valna hromada. Poznamenala, ie v TRISII zflstava situace stejna,
stejné jako v Kvalifikaénl' a personalnl' agentufe. Upfesnila, 2e i nadale tam zflstavaji panI' Libu§e
Koppové a Milada Hejmejova 3 mm, ie jejich funkénl' obdobl' skonéi do cca 2 let a pak bude zména.
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Mgr. Zbonéék — dotézal se, podle jakého kll'ée jsou vybl'rény osoby do predstavenstev spoleénosti
s majetkovou uéastl' mésta a jaky podil mé mésto Trinec ve spoleénosti TRISIA.
RNDr. Palkovské — odpovédéla, ie mésto mé v TRISII podil 33,3% a 66,6% Trinecké ielezérny.
Mgr. Zbonéék— zeptal se, zda jsou tyto pozice honorovény.
RNDr. Palkovské — odpovédéla, fie ano, ale 2e ty ééstky nejsou vysoké. Dodala, 2e oproti jinym
méstfim jsou tyto ééstky nI'zké a naopak ti, kterl' zastupujl' mésto v téchto obchodnl'ch
spoleénostech, ruéi svym majetkem. Uvedla, 2e odména 2.000 K?) ve vazbé na to, 61m ruél' a jak
zodpovidajl' je ,,symbo|ické“. Poznamenala, ie v Distribuci tepla je to podobné. Sdélila, 2e funkce
ve spoleénostech se obsazujl' v souvislosti se znalostmi a névaznostmi na dgnou problematiku.
Pripomnéla, ie pan Dosedél je ve spoleénosti 24 let a je kandidétem CSSD, spolitickou
prisluénosti to nemé nic spoleéného.
Mgr. Zbonéék— podékoval za objasnénl' problematiky.

Mgr. Turek — dotézal se, proé do ted’ z Distribuce tepla neély iédné prispévky nebo kolik bylo
vykézéno prispévkfi na granty vrémci mésta Trinec na podporu individuélnl'ch dotaci. Kolik
ziédosti o individuélnl' dotace, které chodI' na mésto, procentuélné podpofila Distribuce tepla?
Daléi dotaz poloiil panu Dosedélovi a nominantflm panu Brzezinovi a panu Lotkovi, zda napr. védi,
o kolik procent zvedla Distribuce tepla ceny za GJ pro méstskou spoleénost STaRS.
RNDr. Palkovské — poiédala pana Dosedéla, pfedsedu predstavenstva Distribuce tepla Trinec,
zda by mohl zodpovédét tento dotaz.

Ing. Dosedél (pr'edseda pr'edstavenstva Distribuce tepla Tr'inec, a. s.) — sdélil, 2e 0 zéleiitosti dart]
se diskutovalo ui asi pred dvéma lety. Uvedl, ie tehdy se zastupitelstvo shodlo na tom, 2e systém
je zaloien na tom, 2e jednotlivé organizace budou podévat iédosti o dary a pokud nékdo poiédé,
je to projednéno na zasedéni predstavenstva a naprosté vétéina iédosti je vyfizovéna pozitivné.
Dodal, 2e pokud nikdo nepoiédé, tak nemfliou nic délat, protoie to nemflie byt zaloieno na
systému, 2e budou vyhledévat nékoho, koho by pripadné obdarovali.
Mgr. Turek — dotézal se, kolik iédosti obdrieli za minulé obdobi, resp. za poslednl' 4 roky. Kolik
v prflméru roéné?
Ing. Dosedél (pr'edseda pr'edstavenstva Distribuce tepla Tr'inec, a. s.) — uvedl, 2e je to mezi 15 a2
20 iadateli roéné stim, 2e cca 80% jsou iadatelé, ktefl' se kaidoroéné opakujl'. Podotkl, 2e
organizacim vyhovi, protoie v naprosté vétéiné iédosti jsou ty dary orientovény na mlédei, na
déti, na vychovu dorostu.
RNDr. Palkovské — zopakovala dotaz pana Turka tykajl'ci se nérfistu ceny.
Ing. Dosedél (pr'edseda pr'edstavenstva Distribuce tepla Tr'inec, a. s.) — odpovédél, 2e cena se
odvijl' od ceny, za kterou nakupuji teplo od dodavatele, kterym je Energetika Tfinec. Poznamenal,
2e od roku 2010 do roku 2019 se cena tepla z Energetiky Trinec zvedala v prflméru asi jen 0 2,5%
roéné, coi souviselo s aktuélnl' mI'rou inflace v daném obdobI'. Uvedl, ie v roce 2020 se zaéala
situace ménit, kdy se objevily emisi povolenky. Zpoéétku byly velmi rozumné, bylo to opatreni,
které mélo smérovat k Feéeni uhll'kové neutrality. Konstatoval, ie ui toto znamenalo uréité zvyéenl'
ceny tepla prodévaného Energetikou Trinec a situace se zcela zménila v poloviné roku 2021, kdy
se Evropa zbléznila, s emisnimi povolenkami se zaéalo obchodovat, ceny se vyhouply z 10 euro
za tunu emisi C02 na 100 euro a vice. Shrnul, 2e vysledkem je, ie V minulosti se teplo nakupovalo
za 200 Ké za GJ a v roce 2022 pak za 335 K6 za GJ. Tomu muselo odpovn’dat i zvyéenl' ceny a pro
2023 rok v souvislosti s energetickou krizn’ majl' tu cenu 500 K?) za GJ. Pokud Ioni byla cena za
teplo z Distribuce tepla 551 K?) za GJ, tak v letoénim roce je to 758 Kc“: za GJ, 002 je 0 37,5% vice.
RNDr. Palkovské — zeptala se pana Turka, zda je odpovéd’ dostaéujl'ci.

Mgr. Turek — konstatoval, 2e ééstky presné sedl' a 2e ho zaréil' ten skok na 758 K6 za GJ.
Ing. Dosedél (pr'edseda pr'edstavenstva Distribuce tepla Tr'inec, a.s.) — doplnil, 2e situace
Energetiky Tfinec nenI' jednoduché, spalujl' sice na svych dvou elektrérnéch svoje hutni plyny, ale
bohuiel podstatnou éést vsézky tvofl' uhII' a cena uhli také skokové narostla. Konstatoval, ie
v Distribuci jsou presvédéeni, ie pro rok 2024 by so situace méla zlepéit, takie se v pFI’étI'm roce

.v'dé éekat pfl'znivéJSI cena tepla z Distribuce.
RNDr. Palkovské — podékovala panu Dosedélovi za vyéerpévajl'ci odpovéd’.
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Ing. Ferenc — ,,Ja bych jenom k tomu chtél taky dodat, protoie jsem se tI'm zaval, takie ta cena
s DPH je 833 Kc“; samozfejmé pro ty obéany. Kdyi jsem to poél'vtal od 01.08.2021, kdy bylo to
séeni poprvé, prosté jakoby vétél', tak vlastné to je 100% navic. Cili takova situace je a ti obéané
vlastné budou platit za to zalohy daleko vyéél' a méli by si ui kaidy, kdo ma byt navy/éit ty zalohy.
Ja bych chtél pfedevéim, a jeété bych druhou poznamku mél, nei tady pfeétu usneseni, které jsme
jako Nezavisll' navrhli. Takie je tFeba, aby to nové vedenl', které tam bude, aby ui koneéné taky za
28 rokfl, které ta firma od roku 1995 existuje, aby koneéné mésto pocitilo podil na zisku néjakou
korunu. Zatim mésto nedostalo nic. A ted’ pfejdu k navrhu na usnesenl' k materialu delegovanl'
zastupcfl mésta do obchodnl'ch spoleénostl' 100% akciové spoleénosti mésta. Navrh na usneseni:
Zastupitelstvo mésta rozhodlo nejmenovat a odvolavat éleny a pfedsedu pfedstavenstva a také
éleny pfedsedfl dozorél' rady a Distribuce tepla TFinec, a.s. Pfedkladaci a dfivodova zprava:
Navrhujeme, aby nei se vflbec 3 mm pfedstavenstvem bude néco ménit a vyménl'me tam jednoho
élena apod., tak navrhujeme, aby finanénl' v3'Ibor spoleéné s kontrolnl'm vyborem nejdfi've provedli
nasledujl'ci ukony: 1. zhodnoceni hospodéfsch vysledkfi za rok 2022, provést kontrolu
hospodafenl' za rok 2022, vyhodnotit splnénl' koncepce rozvoje za volebnl' obdobl' 2018-2022. Po
provedenl' a vyhodnocenl' téchto tFi bodfl bude pfedloien nami, material valné hromadé, radé
mésta, pak se projedna na dalél'm zasedanl' zastupitelstva dne 20.06.2023 k definitivnl'mu
rozhodnutl' a jmenovanl' élenfl pfedstavenstva a dozoréi rady. Material pfedklada klub zastupitelfl
Nezavisli Tfinec.“

RNDr. Palkovské — podékovala za navrh a navrhla 10 minut pfestavku, aby mohl bS/t pl'semny
navrh zpracovan a pfedloien zastupitelflm.

PRESTAVKA — 16:05 — 16:15

RNDr. Palkovské — dotazala se zastupitelfl, zda se chtéjl' vyjadfit k materialu pana Ference, ktery
byl rozdan.
Mgr. Turek— zeptal se élenl‘] rady, co si 0 tom materialu mysli, nei budou hlasovat a zeptal se také
dvou nominantfl, zda majl' néjakou vizi, koncepci s jakou chtéjl' vstoupit do organu Distribuce Tepla
Tfinec.

RNDr. Palkovské — dotazala se radnich, zda majl' potfebu se k materialu vyjadfit a sdélila, ie raa'
se vyjadfi' prostfednictvim hlasovani. Dale vyzvala pana Brozdu, obéana mésta Tfince, aby se
v 'adfil.

(obéan statutérniho mésta Tfince) — sdélil, 2e zaznamenal od zastupitele pana
Zbonéaka, 2e ho zajl'ma nominaéni proces do organfl spoleénostl'. ,,Vzh|edem ktomu, 2e jsem ve
volebnl'm obdobI' 1994-1998 byl élenem méstské rady, stejné jako souéasna primatorka Véra
Palkovska, a byl jsem u zaloieni Distribuce tepla v roce 1995. Moina bych vam chtél ozFejmit, jak
to fungovalo tehdy a jak se obsazovaly organy Distribuce tepla v té dobé. Taky v roce 1995, stejné
jako dnes, se obsazovala mista v tFI'élenném pfedstavenstvu a tfi'élenné dozorél' radé.
V pFedstavenstvu i vdozoréi radé byli jeden odbornl'k a dva zastupci politiétl'. V pFedstavenstvu
usedl souéasny feditel pan Sikora a usedl tam potom mistostarosta Karel Bardon a druhy’lm
zastupcem byl zastupce opozice pan Jaroml'r Prochazka za komunistickou stranu. Dozoréi rada
byla obsazena podobnym zpflsobem, usedl tam vedouci odboru spravy majetku mésta, prvnl'm
politickYm zastupcem jsem byl ja, protoie jsem byl v méstské radé, to znamena, ie za koalici
a druhym zastupcem byl auditor Otmar Urban reprezentujl'ci KDU-CSL, v té dobé opoziénl' stranu.
Kdyi pan Wojnar ve funkci vedouciho odboru spravy majetku mésta skonéil, nastoupila na jeho
misto vedouci odboru ekonomického, pozdéjéi tajemnice, panl' Alena Sikorova.
RNDr. Véra Palkovska — podékovala za informaci.
Mgr. Brzezina — ujistil pana Turka, 2e pokud v néjaké funkci je, tak se 0 danou problematiku zajima
a kona, co je potfeba. Pracovat a zajl'mat se 0 danou problematiku zaéne ihned po svém zvolenl'
do funkce. Sdélil, ie jeho vize je, 2e kdyi néco déla, déla to naplno a chce o vécech pfemYélet
a ne jen zvedat ruku.
Ing. Ferenc — konstatoval, 2e primatorka v minulosti tvrdila, 2e mésto neuml' a nema podnikat.
Otazal se, 2e tady vtomto pfl’padé mésto podnika 100% podl'lem v akciové spoleénosti
s VYSIedkem hospodafenl' 0, to takto mflie byt?
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RNDr. Palkovska — sdélila, 2e zaleii, v éem podnika. Zde ma mésto («East 100% s tim, 2e valna
hromada je méstska rada. Dodala, 2e proto jsou tam dva odbornici, pan Dosedél v pFedstavenstvu
a pan Lasota v dozoréi radé a je dobré, aby mladéi lidi vtahli do déni a ,,potahli“ je dal, aby
v budoucnu bylo i mladéi zastoupeni. Konstatovala, 2e je to zcela dle pravidel, dle zakona a kaidy
si mflie myslet své a vyjadfit se hlasovanim
Ing. Dosedél (pr'edseda pr'edstavenstva Distribuce tepla Tr'inec, a.s.) — opravil Ing. Ference a sdélil,
2e neni pravda, 2e Distribuce tepla nevytvafi' zisk. Uvedl, 2e spoleénost kaidy rok vytvafi zisk a to,
ie nemflie odvadét dividendu je dlouhodobé diskutovana otazka, ktera vznikla pFi zaloieni
spoleénosti v roce 1995. Poznamenal, 2e zisk se musi prozatim odvadét na odepisovanl'
kumulované ztraty, ktera ovéem nevznikla v dCisledku hospodafeni. Dale uvedl informaci k tomu, o
éem diskutoval obéan Brozda. Sdélil, 2e skuteéné to bylo tak, 2e Ing. Sikora tam byl jako odbornik
a byl také pfedsedou pfedstavenstva a v roce 2015 se Ing. Sikora z objektivnich dflvodfl rozhodl,
2e dale pfedsedou pfedstavenstva nebude a usiloval o to, aby na to misto nastoupil on sam.
Ing. Ferenc — konstatoval, 2e zastupitelé vi, jak ta ztrata vznikla, 2e je pouze Uéetni, nema vl iv na
zisk, je to vyrovnavani ztraty z minula, ktera vznikla tim, 2e se do spoleénosti vloiil bytovy podnik a
Distribuce tepla si mohla udélat znalecky odhad. Ten rozdil je v tom, 2e byl vloien v zflstatkové
L'iéetni cené bytovy podnik a odhad byl o 180 mil. vyééi. Tzn., 2e se odepisuje ztrata, ktera timto
vznikla. Nema to vliv na zisk a ani na danovy zaklad, ktery si mfliete odpoéist. Dodal, 2e nei se
ztrata odepiée, mésto asi jeété daléich 25 let nedostane ani korunu. Kdysi jsme navrhovali, 2e lze
sniiit majetek Distribuce tepla a zaéit hospodafit spravné.

Ing. Dosedél (pr'edseda pr'edstavenstva Distribuce tepla Tr'inec, a.s.) — doplnil, 2e ztrata, ktera se
odepisuje, byla pflvodné 115 mil. Kc'; a dnes zbyva asi 50 mil. K6. Uvedl, 2e 65 mil. K6 diky
dobrému hospodai'eni Distribuce tepla je odepsano. Za Uspéény zisk spoleénosti se dnes povaiuje
zisk na Urovni 3 mil. K6 roéné a objektivné existujl'ci podminky nenaznaéuji, ie by se situace méla
v budoucnu zlep§it, je to dlouhodoba zaleiitost. Je véci rady, ktera 0 tom, na valné hromadé mflie
rozhodnout a mysli si, 2e zrovna klub Nezavislych by mohl podat navrh pro jednani valné hromady,
ktera se bude v Fadném terminu konat v éervnu zase letoéniho roku a tam se takové zaleiitost
mflie projednat. Upfesnil, 2e je to skuteéné zaleiitost mésta jako majitele.
RNDr. Palkovska — konstatovala, 2e roli bude hrat, jaky navrh bude mit pi'edstavenstvo a jeho
doporuéeni. Uzavfela to tim, 2e valna hromada rozhodne.

Mgr. Zbonéak — sdélil, 2e se mu libi model zastoupeni z 90. let, kdy to bylo zastoupeno éirokym
spektrem politickych stran. Dale pokraéoval, 2e kdyi nyni se podiva na éleny pFedstavenstva
a dozoréi rady, tak mu to pfijde, ie to jsou takové jako ,,trafiky za zasluhy“, popf. néjaké jako
,,zahaékovani v ramci koalice“. Uvedl, 2e pana Dosedéla bere jako odbornika, nikoli jako
nominanta CSSD v souéasném sloieni zastupitelstva. Sdélil, 2e tam neni nikdo z opozice.
RNDr. Palkovska — podékovala za vyslovenl' nazoru a konstatovala, 2e pan Dosedél je élenem
CSSD.
Mgr. Plucnar — uvedl, 2e pan Dogedél je vdozoréi radé Distribuce tepla jako odbornik a bylo
domluveno, 2e nebude spojovan s CSSD.
Mgr. Turek — dotazal se pana Dosedéla, zda by na pfiétim zasedani zastupitelstva mohl pfednést
koncepci spoleénosti, provedl zhodnoceni vysledkfl hospodaFeni za rok 2022, zda nema problém
s kontrolou hospodafeni za rok 2022 a konstatoval, ie by moina i uvital, kdyby koncepci rozvoje
za obdobi 2018-2022 zhodnotil, pfedloiil.
Ing. Dosedél (pr'edseda pr'edstavenstva Distribuce tepla Tr'inec, a. s.) — sdélil, 2e jeété nemflie
hodnotit vysledky roku 2022, i kdyi pfedbéiné mflie oznamit, 2e dosahli pozitivniho
hospodafského vysledku, pi'ed zdanénl'm je to cca 3,7 mil. Ké, disponibilni zisk jeété nevi. Navrhl,
2e pokud by nebyl schvalen navrh klubu Nezavislych, tak aby finanéni vybor zafadil na program
kontrolu hospodafeni Distribuce tepla, kdy dodaji potfebné podklady.

RNDr. Palkovska — shrnula, 2e je to vyborny napad, ie ve finanénim vyboru je pan Ferenc
a pFedsedou je pan Bocek.

Mgr. Turek — nevi, prof: se primatorka nevyjadfila, 2e je pro a navrhl, aby finanéni vybor spoleéné
s kontrolnim vyborem provedli zminéné ukony.
RNDr. Palkovska — konstatovala, ie to neni souéasti materialu.
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Ing. Zondor (vedouci odboru kancelér' vedeni mésta) — pFeéetl pfedloieny navrh na usneseni.
Mgr. Plucnar — sdélil, 2e pan Dosedél je ve finanénl'm voru proti vflli CSSD, protoie doélo
k Wméné ,,na truc koalici“. Dientlmenské dohoda byla, 2e bude jako odboml'k v Distribuci tepla a
bude v majetkoprévnl' komisi. Do finanéniho vyboru byl za CSSD nominovan pan Kajzar, ktery byl
nahrazen panem Dosedélem. Uvedl, 2e do bytové komise nebyl z nepochopitelnflch dflvodl‘]
jmenovén pan Dinh, ani on sam nebyl nominovén do komise iivotnl'ho prostFedI' a naVI'c kdalél'
zméné doélo v kontrolnl'm VYbOI'U, a proto se rozhodl, 2e nebude délat pFedsedu kontrglnl'ho
v9boru, kdyi nemél dflvéru, aby nominoval éleny tak, aby tam byl zastoupen pfedseda za CSSD
a dale élen z kaidého klubu zastupitelstva mésta. Upfesnil, 2e élenové CSSD neéekajl' ,,na néjaké
korS/tka nebo néjaké funkce, které nemajl' vyznam“.
RNDr. Palkovské — ktématu nominacn’ a jmenovani sdélila, 2e jsou nominace, je navrh
azastupitelstvo rozhoduje o élenech a pfedsedovi vyboru, a o komisich, jakoito o poradnl'm
orgénu rady, rozhoduje rada.
Mgr. Turek— dle jeho nézoru se sloieni kontrolniho a finaném’ho vyboru zatim neodhlasovalo.
RNDr. Palkovské — shrnula, 2e pravnl' oddélenl' posoudl', zda hlasovanl' probéhlo v poFédku nebo
probéhne nova volba.

Ing. Ferenc — dotézal se panl' Kantorové, jako odbornl'ka na akciové spoleénosti, zda si mflie
kontrolu akciové spoleénosti schvélit finanénl' VYbor sém nebo to musi schvalit zastupitelstvo.
JUDr. Kantorové — uvedla, 2e akciové spoleénost mé svflj vlastnl' kontrolnl' organ, tzn. dozorél'
radu, které pfinaleii kontrolovat hospodafeni spoleénosti pfi'mo ze zakona o obchodnl'ch
korporacich. Daléim organem, ktery kontroluje hospodafenl' spoleénosti je valna hromada, kterou u
Distribuce tepla vykonava rada mésta. Dodala, 2e Zédny daléi organ nenl' oprévnén jakkoliv
zasahovat do kompetenci orgénfl této spoleénosti.

RNDr. Palkovské — pfeéetla névrh na usneseni klubu Nezévilch a nechala nejdfl've hlasovat
o tomto navrhu.

Névrh klubu Nezévilch

Zastupitelstvo mésta
1) rozhodlo

nejmenovat a odvolévat éleny a pr'edsedu Pr'edstavenstva a také c'leny a pr'edsedu Dozorc'i
rady Distribuce tepla Tr'inec, a s.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovanl' prostFednictvim hlasovaciho zaFI'zenI' —
névrh klubu Nezévilch.
vysledek hlasovéni 6. 10: pro 14 proti 18 zdriel se 1

Tento névrh usneseni nebyl schvélen nadpolpviéni vétéjnou véech élenfl zastupitelstva
mésta, a proto byl zafazen mezi tzv. NEPRIJATA USNESENI.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovanl' prostFednictvim hlasovaciho zaFI'zenI' —
pCIvoa' névrh usneseni.
vysledek hlasovéni 6. 11: pro 19 proti 10 zdriel se 4

KONTROLNi WBOR ZASTUPITELSTVA MESTA TRINCE

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/56/2023
1) zvolilo

do funkce pfedsedy kontrolniho vyboru Zastupitelstva mésta TFince pana Jana Walicu
s aéimosti od 28.02.2023.
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ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — piipomnéla, 2e dne 04.11.2022 byl na 1. zasedéni usnesenim zfi'zen kontrolni
v9bor a p. Plucnar byl zvolen do funkce pfedsedy kontrolniho vyboru, ktery na 2. zasedéni dne
13.12.2022 oznémil svou rezignaci na funkci pfedsedy kontrolniho v9boru. Konstatovala, ie
divodu rezignace p. Plucnara je zastupitelstvu pfedloien névrh zvolit do funkce piedsedy
kontrolniho VYbOI'U Zastupitelstva mésta Ti'ince pana Jana Walicu.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovéni prostiednictvim hlasovaciho zafizeni.
vysledek hlasovéni 6. 12: pro 30 proti 1 zdriel se 2

OSADNi WBORY

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/57/2023
1) stanovilo

a) maximélni poéet élenl‘] osadnich VYbOFCI Zastupitelstva mésta Tfince:
- TFinec—Nebory,
- Ti'inec-Karpentné,
- TFinec—Guty,
- TFinec—Konské-Ostivky,
- TFinec—Konské-Podlesi,
- Tiinec—Dolni Liétné,
- TFinec—Kanada,
- Tfinec-Kojkovice,
a to na 7 (pfedseda a 6 élenfl)

b) maximélni poéet élenl‘] osadniho VYbOi'U Zastupitelstva mésta Ti'ince
TFinec—Oldfichovice, a to na 9 (piedseda a 8 élenfl)

2) vzalo na védomi
rezignaci zfunkce élena osadniho vyiboru mistni éésti TFinec—Dolni Liétné pani Zuzany
Pilichové ke dni 08.02.2023

3) vzalo na védomi
rezignaci z funkce élena osadniho VYbOI'U mistni éasti TFinec—Dolni Liétné Ing. Ivony Turor'iové
ke dni 31.01.2023

4) zvolilo
daléi éleny osadniho vyboru mistni éésti Ti'inec-Kanada:
Véclava Capka
Moniku Heczkovou.

5) odvolalo
z funkce élena osadniho vyboru mistni éasti Tfinec-Oldfichovice pana Jaroslava Rajcu.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — ,,V souéasné dobé je zfizeno 9 osadnich VS/borfl. A jé jsem dostala Likol na
1. zasedéni Zastupitelstva mésta TFince 04.11.2022 projednat s pfedsedy osadnich vyborfl
dosavadni personélni obsazeni osadnich vyiborti a pfedloiit na 3. zasedéni zastupitelstva mésta
potvrzeni nebo névrh zmény personélniho obsazeni tak, aby byly zajiétény pi'edpoklady pro
reflektovéni potfeb, jakoito i rozvoj celého flzeml'. 01.02.2023 byl 9 pfedsedflm osadnich VYborfl
zaslén mnou e-mail, 3 nékterS/ma jsem jednala osobné, aby navrhli zmény, piipadné potvrdili to, co
bude platit i nadéle. Véech 9 pi'edsedfi zaslalo zpétnou vazbu. A z té zpétné vazby vyplyvé, ie
6 osadnich vyborfl zi’istévé beze zmény a zména, coi je piedloieno dneska v materiélech, se tYké
pouze TFinec—Kanada, TFinec—Dolni Liétné a Tfinec-Oldiichovice. Vzhledem k tomu, ie V naprosté
vétéiné bylo v osadnich VYborech 7 élenl‘] a dokonce nékde pflvodné bylo i 5 a pouze Oldfichovicky
mél 11, tak jsme se nakonec dohodli, ie maximum bude 7, ale v pi'ipadé Oldfichovic udéléme
v9jimku. Respektujeme to, ie Oldiichovice jsou vétéi pfiméstské éést, i kdyi jsou i daléi, které jsou
o néco menéi nebo pfibliiné stejné velké, ale protoie tady ten poiadavek byl, tak jsme nakonec
v piipadé Oldfichovic udélali zménu. Véechny budou mit 7, vyjma osadniho voru Oldiichovice,
ten bude mit 9.“ Poté shrnula névrh na usneseni. Nakonec informovala o schflzce se véemi éleny
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osadnl'ch VYborfl, které se uskuteénila 22.02.2023. Pfipomnéla, 2e osadnl' vilbory nenesou
odpovédnost, pouze navrhujl' ajejich usnesenl' pak prochézi radou mésta.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 13: pro 30 proti 0 zdriel se 3

POSKYTNUTi INDIVIDUALNiCH DOTACi V ROCE 2023

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/58/2023
1) vzalo na védomi

-

igdost spolku FBC Tfinec, z. 3., se sidlem v Tfinci, ulice Seifertova ('2. p. 870, PSC 739 61,
ICO 22902660, 0 poskytnutl' individuélni dotace z rozpoétu statutérnl'ho mésta Tfince ve vyéi
500.000 Kc“;
rozhodlo
a) poskytnout indiyiduélnl' dotagi spolku FBC Tfine,c z. 3., se sidlem v Tfinci, ulice Seifertova

6. p. 870, PSC 739 61, ICO 22902660, na projekt ,,Ce|oroénl' provoz klubu“, ve viléi
350.000 Ké,

b) uzavfi't vefejnoprévnl' smlouvu c. 2023/07/3/Se o poskytnuti individuélniv dotace spolku
FBC Tfinec, z.s., se sidlem v Tfinci, ulice Seifertova 6. p. 870, PSC 739 61, ICO
22902660, na projekt ,,Ce|oroéni provoz klubu“, a to ve vyéi 350.000 Ké, ve znénl' névrhu
pFedloieného prostfednictvim pfilohy ('3. 1 pfednesu

vzalo na védomi
vzit nva védoml' iédost spolku TJ Nebory, z. s., se sidlem v Tfinci, Nebory, 6:. p. 86, PSC 739
61, ICO 61984175, 0 poskytnuti individuélnl' dotace z rozpoétu statutérnl'ho mésta Tfince ve
vyéi 300.000 Ké
rozhodlo
a) poskytnout indivjduélni dotaci spolku TJ Nebory, z. 3., se sidlem v Tfinci, Nebory, 6. p. 86,

PSC 739 61, ICO 61984175, na projekt ,,Ce|oroéni sportovnl' a kulturni éinnost pro éleny
TJ, obéany obce a okoll' se zaméFenim na chovu mlédeie“ ve VYéi 200.000 Ké,

b) uzavfi't veFejnoprévnI' smlouvu é. 2023/07/1/6e o poskytnutl' individvuélnl' dotace spolku TJ
Nebory, z. 3., se sidlem v Tfinci, Nebory, ('2. p. 86, PSC 739 61, ICC 619 84 175, ve VS/éi
200.000 Kc'; na projekt ,,Ce|oroénl' sportovnl' a kulturnl' éinnost pro éleny TJ, obéany obce
a okoll' se zaméfenl'm na VYChOVU mlédeie“, ve znénl' névrhu pFedloieného
prostfednictvim pfilohy 6. 2 pFednesu

vzalo na védomi v
igdost spolku TK Elén Tfinec, z. 3., se sidlem v TFinci, ulice Sosnové, 6. p. 353, PSC 739 61,
ICO 22839216, 0 poskytnutl' individuélnl' dotace z rozpoétu statutérnl'ho mésta Tfince ve viléi
140.000 Ké
rozhodlo
a) poskytnout individuélnl' dotaci spolku TK Elén Tfinec, z.s., se sidlem v Tfinci, ulice

Sosnové, 6. p. 353, PSC 739 61, ICO 22839216, ve vyéi 130.000 Ké, na projekt ,,Ce|oroénl'
éinnost TK Elén Tfinec, z. s., a Taneéni liga Moravskoslezské divize 2023 — memoriél
Otona Hily - mezinérodnl' soutéi“,

b) uzavfi't veFejnoprévnI' smlouvu é. 2023/07/2/6e o poskytnutl' individuélnl' dotgce spolku
TVK Elén Tfinec, z.s., se sidlem v Tfinci, ulice Sosnové, 6. p. 353, PSC 739 61,
ICO 22839216, ve vyéi 130.000 Ké, na projekt ,,Ce|oroén|' éinnost TK Elén Tfinec, z. s.,
a Taneéni liga Moravskoslezské divize 2023 — memoriél Otona Hily - mezinérodni soutéi“,
ve znéni névrhu pfedloieného prostfednictvn’m pfl’lohy 6. 3 pFednesu

vzalo na védomi
iédost spolku TJ OLDRICHOVICE, z. 3., se sidlem v Tfinci, Oldfichovice, 6. p. 1011,
PSC 739 61, ICO 02241617, 0 poskytnutl' individuélnl' dotace z rozpoétu statutérnl'ho mésta
TFince ve vyéi 200.000 Ké
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8) rozhodlo
a) poskytnout individuélni dotaci spolku TJ OLDRICHOVICE, z.s., se sidlem vinci,

OldFichovice, 6. p. 1011, PSC 739 61, ICO 02241617, ve v9§i 200.000 K6 na projekt
,,Celor06ni 6innost TJ v6etné Projektti s vychovnS/mi aspekty zaméi'ené na déti a mlédei“,

b) uzavfit veFejnoprévni smlouvu 6. 2022/06/4/Se o poskytnuti individuélni dotace spolku
TJ OLDRICHOVICE, z.s., se sidlem vTFinci, Oldfichovice, 6. p. 1011, PSC 739 61,
ICO 02241617, ve vyéi 200.000 K6, na projekt ,,Celoro6ni 6innost TJ v6etné Projektfl
vchovnS/mi aspekty zaméfené na déti a mlédei“, ve znéni névrhu pfedloieného
prostfednictvim pfilohy 6. 4 pFednesu

9) vzalo na védomi
iédost spolku HOKEJBAL CLUB TRINEC, z.s., se sidlem vobci Vendryné, 6. p. 1199,
PSC 739 94, ICO 48428957, 0 poskytnuti individuélni dotace z rozpo6tu statutérniho mésta
TFince ve VS/éi 150.000 K6

10) rozhodlo
a) poskytnout individuélni dotaci spolku HOKEJBAL CLUB TRINEC, z. 3., se sidlem vobci

Vendryné, 6. p. 1199, PSC 739 94, ICO 48428957, ve viléi 130.000 K6, na projekt
,,Extra|igové, nérodni a mezinérodni soutéie a turnaje déti, mlédeie a dospéch
HBC Tfinec“,

b) uzavfit veFejnoprévni smlouvu c. 2023/07/6/59 o poskytnuti individuélni dotace spolku
HOKEJBAL CLUB TRINEC, z. 3., se sidlem vobci Vendryné, 6. p. 1199, PSC 739 94,
ICO 48428957, ve v9§i 130.000 K6, na projekt ,,Extra|igové, nérodni a mezinérodni
soutéie a turnaje déti, mlédeie a dospélSIch HBC Tfinec“, ve znéni névrhu pfedloieného
prostfednictvim pfilohy 6. 5 pFednesu

11) vzalo na védomi
iédost spolku FSC Oceléfi Tfinec, z. 3., se sidlem v Tfinci, ulice Fri/decké 6. p. 853, Staré
Mésto, PSC 739 61, ICO 69610037, 0 poskytnuti individuélni dotace z rozpo6tu statutémiho
mésta Tfince ve v9§i 150.000 K6

12) rozhodlo
a) poskytnout individuélni dotaci spolku FSC Oceléfi Tfinec, z. 3., se sidlem v Tfinci, ulice

Fri/decké 6. p. 853, Staré Mésto, PSC 739 61, ICO 69610037, na projekt ,,Celoro6ni
6innost — tréninkové podminky, 6kola brusleni — pFipravka krasobrusleni“, ve v96i
140.000 K6,

b) uzavfit veFejnoprévni smlouvu 6. 2023/07/8/Se o poskytnuti individuélni dotace spolku
FSC Oceléfi Tfinec, z. 3., se sidlem vTi'inci, ulice Fri/decké 6. p. 853, Staré Mésto,
PSC 739 61, ICO 69610037, 3 to ve VYéi 140.000 K6 na projekt ,,Celoro6ni 6innost —
tréninkové podminky, 6kola brusleni — pFipravka krasobrusleni“, ve znéni névrhu
pi'edloieného prostfednictvim pFilohy 6. 6 pFednesu.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — pfipomnéla, ie V rémci dota6niho programu, dFive granty, se rozdéluji finan6ni
prostfedky do v96e 50.000 K6, je ur6ené grantové komise, které podané iédosti oboduje a 5 mm
souvisi potom ur6ité 6éstka. Upfesnila, ie celkové 6éstka na tyto granty byla letos ve vyéi
1,5 mil. K6, v minulosti to byl 1 mil. K6. ,,U individuélnich dotaci jsme schvélili pro leto§ni rok ééstku
2 mil. K6, i kdyi v minulosti byla 1,5 mil. K6. Pro6 jsme zvyéili tyto 6éstky? Protoie jsme si plné
védomi, 2e diky nérflstu energii a inflace, i kdyi ted’ ui se situace tYkajici se energii a pohonny’lch
hmot troéku méni, ale i tak téch vydajfl je velmi mnoho. My chceme zachrénit a ochrénit spolky,
oddily, prosté ty, co néco vtom mésté délaji. Musim Fict, 29 ten kulturni i sportovni 2ivot je
obrovsky v Tfinci a kdyi my je nepodriime, tak na néjakou dobu zaniknou a kdyi ui to jednou
zanikne, tak se to téiko vréti. Takie jsme vobou dvou pfipadech, a vy si to pamatujete ui
zjednéni o rozp06tu, ty 6éstky navy/6i”. lndividuélni dotace se oproti dota6nimu programu mohou
pFedklédat po dobu celého roku. Takie nékteré iédosti o individuélni dotace ui méme k dispozici,
o nékterych vime, viz napf. dnes pan Gregor ve vazbé na Mistrovstvi Evropy, iédat budou a ur6ité
se jeété objevi néktefi, o ktery'lch nevime. Samozfejmé i 6éstku ur6enou na individuélni dotace
v prflbéhu roku mflieme navyéit. Na rozdil od toho dota6niho programu, tam a2 komise uzavfe, tak
tam je, jak se fiké, pro rok 2023 vymalovéno. Tam jsou 6éstky, znova opakuji, do 50.000 K6. Vyééi
ééstky jsou radou pfedklédény na jednéni zastupitelstva, protoie 6éstka nad 50.000 K6 odpovidé
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schvalovacimu procesu zastupitelstva.“ Poté vyjmenovala organizace, které si podaly iédosti
oindividuélnl' dotaci. Shrnula, ie dnes by se mélo schvélit rozdélenl' ééstky 1.150.000 K6
zcelkovych 2 mil. Ké. Dodala, 2e dalél' iédosti o individuélnl' dotace by mély byt projednény
v dubnu, pfl’padné v éervnu.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zaFI'zenI'.
vysledek hlasovéni ('2. 14: pro 33 proti 0 zdriel se 0

POSTOUPENi POHLEDAVKY

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/59/2023
1) rozhodlo

a)
postouiit iohledévku

ve
vi'éi

28.148 Ké, kterou mé statutérni mésto Tfinec za dluinikem

TFinec, z titulu dluhu na néhradé ve vyéi ujednaného néjemného a néhradé ceny sluieb za
obdobl', kdy dluinl'k uil'val byt, anii by ho odevzdal p0 skonéenl' néjmu, déle pFisluéenstvi
pohledévek a pfl’padného nedoplatku vyl'JétovénI' uhrad s o'en'ch s uil'vénl'm b tu za
r.222k ' zn'mn' zv'i .4.22

b) uzavfit smlouvu o postoupenl' pohledévky 6.2022/05/201/CmE, ve znénl' névrhu
pFedloieného prostfednictvim pFI'Iohy 6. 1 pfednesu.

ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — ,,Po uvolnénl' bytu 6. 4 o velikosti 1+2 v domé na ul. Chopinové zflstal na byté dluh
ve vyéi 28.148 Kc": a ten byl nabl'dnut iadatelflm z uiéiho pofadl' na byt velikosti 1+2. Zéjem projevil
pouze jeden manielsky pér. Ti jii dluinou ééstku uhradili dne 07.12.2022 a téhoi dne s nimi byla
také uzavfena néjemnl' smlouva, tohle spadé do kompetence rady. Zastupitelstvo rozhoduje
o postoupenl' pohledévky a uzavfenl' smlouvy o pohledévce, 002 znamené, 2e manielé po tom
dluinl'kovi mohou tu pohledévku, kterou zaplatili, vyméhat.“

Ing. Ferenc — dotézal se panl' Golasowské, jestli to je sprévné, protoie z druhé strany, nékdo éeké
v poFaa'ku na byt, je napf. prvnl' a ten byt nedostane, protoie ho dostane ten, ktery mé pen I'ze.

Mgr. Golasowské — podékovala panu Ferencovi za dotaz a vyjédfila se, 29 nevi, jestli to je nebo
nenl' sprévné, ale postupuje se podle Zésad pro pFidélovéni bytfl. Vysvétlila, ie byty s dluinou
ééstkou se nabl'zejl' nejdfi've tém, ktefl' jsou v poFaa'ku na byty, a pokud nikdo z téchto IidI' nemé
zéjem, tak se byty sdluinou ééstkou nabl'zejl' véem obéanfim prostfednictvim UFea' desky.
UpFesnila, 2e bytje pfidélen tomu, kdo najednou zaplatl' celou dluinou ééstku.

RNDr. Palkovské — konstatovala, ie tato pravidla platl' minimélné 10 let a na téméf kaidém
zastupitelstvu se takto postupuje.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zenl'.
vysledek hlasovéni <3. 15: pro 33 proti 0 zdriel se 0

PRIJETI DARU SPOLUVLASTNICKEHO PODILU VE WSI ID.
_TYRA

Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 03l60l2023
1) rozhodlo

a) prumout darem—
F

b) uzavfit darovaci smlouvu é. 2023/05/012/By, ve znénl' névrhu pfedloieného prostFednictvim
pFI'Iohy 6. 2 pFednesu.
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ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — informoval, 2e se na mésto obrétil obéan s nabidkou darovénl' spoluvlastnického
podilu ve vyéi id. 4/312 pozemku. Upresnil, 2e se jedné o pozemek pod komunikaci, které je ve
vlastnictvi mésta.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 16: pro 33 proti 0 zdriel se 0

WKUP POZEMKU PARC. (I. 52/2 A 52/4 V K. U. KARPENTNA

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/61/2023
1) rozhodlo

nevykoupit pozemky parc. ('3. 52/2 trvaly travnl' porost o vyméfe 3.646 m2 a parc. 6:. 52/4 trvaly
travnl' porost o vymére 5.338 m2, oba v k. u. Karpentné a obci Trinec, od spoleénosti
CESKOMORAVSKA POZEMKOVA, s. r. 0., se sidlem v Praze 10, Pitkovice, Pychavkové
268/3, PSC 104 00, ICO 01507575.

ROZPRAVA . .
Mgr. Kaleta — sdélil, 2e se na mésto obrétila spoleénost CESKOMORAVSKA POZEMKOVA,
s. r. 0., s nabidkou na odprodej dvou pozemkfl v k. l]. Karpentné a obci Trinec. Upresnil, 2e k témto
pozemkflm nenl' zaji§tény pristup a nenavazujl' na iédné pozemky v majetku mésta, a proto rada
nedoporuéuje vykoupit tyto pozemky.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 17: pro 32 proti 0 zdriel se 0
(1 élen ZMé nehlasoval.)

WKUP POZEMKU V K. U. KOJKOVICE U TRINCE

Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 03l62l2023
1) rozhodlo

nevykoupit:
- pozemek parc. 6. 27 o vymére 1.336 m2, orné pflda v k. L'I. Kojkovice u Trince 23 750 Ké/m2
- spoluvlastnicky podI'I ve vy‘éi id. 1I2 na pozemku parc. ('3. 480 o vymére 995 m2 v k. L'I.

Kojkovice u Trince za cenu 150 K<':/m2 v
od spoleénosti VIAGEM, a. 3., se sidlem v Praze 8, KarII'n, Sokolovské 131/18, PSC 186 00,
I60 04817320.

ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — uvedl, 2e se na mésto obrétila spoleénost VIAGEM snabl'dkou odprodeje
pozemkovych vlastnictvi. Dodal, ie rada nedoporuéuje vykup téchto pozemkfi.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 18: pro 33 proti 0 zdriel se 0

WKUP POZEMKU V K. U. KONSKA

Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 03l63l2023
1) rozhodlo

uzavrit dodatek 6. 1 ke smlouvé o budouci kupnl' smlouvé é. 2021/05/142/Sk ze dne
13.10.2021, uzavrene’ mezi statutérm’m méstem Trinec a panl'

jehoi predmétem je prodlouienl' Ihflty
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k podéni vyzvy k uzavreni ku nI' smlouv na odku ééstl' pozemkfl parc. -ovéfe
—parc. ('3.fl (vi/méry budou upfesnény geometrickym
plénem) vk.l].Konské aobci Trinec, do 30.06.2024, ve znénl' névrhu predloieného
prostrednictvi ph’lohy 6. 1 prednesu

2) rozhodlo
uzavrit dodatek 6. 1 ke smlouvé o budouci kupnl' smlouvé é. 2021/05/143/Sk ze dne
23.09.2021, uzavfené mezi statutéml'm méstem Tfinec av spoleénosy' Nemocnice AGEL
TFinec—Podlesi, a. 3., se sidlem vTFinci, Konské 453, PSC 739 61, ICO 48401129, jehoi
predmétem je prodlouieni lhflty k podéni vyzvy k uzavreni kupnl' smlouvy na odkup ééstl'
pozemkfl parc. (“3. 2096 o Wmére cca 120 m2 a parc. (‘3. 2059 o VS/méfe cca 9 m2 (Wméry
budou upfesnény geometrickfrm plénem), vk. L'I. Konské a obci Tfinec, do 30.06.2024,
ve znénl' névrhu pfedloieného prostrednictvi pfl’lohy 6. 1 pfednesu

3) rozhodlo
uzavrit dodatek 6. 1 ke smlouvé o budouci kupnl' smlouvé é. 2021/05/144/Sk ze dne
23.09.2021, uzavrene’ mezi statutérm’m méstem Tfinec a—

jehoi predmétem je prodlouieni Ihl‘Jty
k podéni vyzvy k uzavreni kupnl' smlouvy na odkup éésti pozemku parc. 6. st. 0 VS/méfe
cca -v3'/méra bude upresnéna geometrickYm plénem) v k. l]. Konské a obci Tfinec, do
30.06.2024, ve znénl' névrhu pfedloieného prostfednictvi pfi'lohy 6. 1 prednesu.

ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — ,,V rémci jii avizované pripravované stavby ,,Chodnl'k Podlesn’“, uzavrelo statutérnl'
mésto v roce 2021 smlouvy o budoucich kupnl'ch smlouvéch stremi Uéastnl'ky, a to sdvéma
fyzickfrmi osobami a se spoleénosti Nemocnice AGEL. Dokonéenl' celé stavby se presunulo na
konec roku 2023 a je nutné prodlouiit |hL°Itu k podénl' vyzvy k uzavreni kupnl'ch smluv, a to do
30.06.2024.“ Poté shrnul, co je v névrhu na usneseni.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 19: pro 32 proti 0 zdriel se 1

PRiSPEVEK NA PROVOZ VEREJNEHO SOCIALNiHO ZARiZENi

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/64/2023
1) rozhodlo

a) poskytnout svpoleénosti [(ALBA Group, 3. r. 0., se sidlem v Ceském Tééiné, Jablunkovské
853/46, PSC 737 01, ICO 06095917, provozujI'CI' vefejné sociélni zarl'zenl' a L'Jklid éekérny
vbudové 6:. p. 403 na ul. Fri/decké vTFinci, na zékladé uzavfené smlouvy o néjmu
prostorfl slouil'cich podnikénl' é. 2012/05/348/Do ze dne 12.09.2012, finanéni prispévek na
pokryti finanénl' ztréty vzniklé provozovénl'm verejného sociélniho zafl'zenl' v dané budové
mésiéné ve VS/éi 45 tis. Kc“: bez DPH, na obdobl' 01.03.2023 — 31.08.2023, ktery s aéimosti
od 03.01.2011 ve smyslu zék. é. 215/2004 8b., v platném znénl' a vyhlééky é. 465/2009
8b., v platném znénl', pfedstavuje podporu de minimis, kterou je nutno podle citovanYch
predpisfl evidovat v registru podpor malého rozsahu,

b) uzavfit pfisluény dodatek ke smlouvé o néjmu prostorCI slouiicich podnikém’
é. 2012/05/348/Do ze dne 12.09.2012, ve znénl' névrhu predloieného prostFednictvim
prilohy ('3. 2 prednesu.

ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — ,,Verejné sociélm’ zafi'zenl' v budové 6:. 403 na ul. Fry/decké provozuje spoleénost
KALBA Group se sidlem Ceském Tééiné, které mé uzavfenou s méstem Tfinec smlouvu na
pronéjem prostoru. Kromé toho, 2e provozuje vefejné sociélni zafizenl' tak tam provédi jednak
l'Jklid éekérny a mém takovy pocit, 2e i odemykénl' a zamykéni budovy. Smluvnl' vztah je uzavfeny
na dobu neuréitou. Byl uzavren 03.09.2012 23 néjemné ve vyéi 1 K6. vyitéiek z poplatku za pouiitl'
toalety, ktery byl pflvodné 5 K?) a ted’ je 10 Kc“; jde za tou spoleénostl', ale ta mé taky néklady.
Jednak 1 Ké/rok za néjemné a jednak platl' zélohy za poskytované sluiby, elektrické energie,
topeni, studené voda. Jdou za nI' také mzdové a provozni néklady. Vzhledem k tomu, ie smlouva
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je uzavFené ui docela pied deléi dobou a rostou néklady, hlavné pak mzdové a zélohy na sluiby,
tak néjemce poiédal o poskytnuti pfispévku 45.000 Ké mésiéné, coi je 540.000 Ké/rok.
Momentélné to je 300.000 Ké/rok. Dle jeho tvrzeni neni schopen zajistit kvalitu sluieb. Vychézi to
tam na minimélni mzdu, to znamené, 2e 0 kvalité pracovnikti servisujicich sociélni zaiizeni se
v tomto pfipadé nedé zcela hovofit, takie poiédali o séeni pfispévku. Mésto vyhlésilo VYbérové
Fizeni, jestli néhodou tady ta cena neni néjak pfehnané. Mésto v listopadu vyhlésilo VYbérové
Fizeni na provoz vefejného sociélniho zafizeni, piiéla jedna iédost a navrhované ééstka byla
1.570.580 K6 3 DPH. Toto bychom méli platit. Proto jsme se vrétili zpétky, resp. jsme se rozhodli
pokraéovat ve smlouvé s tim, a to je taky véc zépisu do registru de minimis, protoie je rozdil mezi
cenikovou cenou a mezi cenou, kterou plati ten néjemce. Ten rozdil je tfeba zapsat do registru de
minimis. Momentélné tady jednéme pouze o prvnich dvou mésicich, kdy je ten pi'ispévek sjednén
ve vyéi 300.000 K6. Takie to bude 25.000 Kc“; za leden a 25.000 Kc“; za anor. Jestliie schvéll'me
VYéi pfispévku tak, jak je tam napséno, tak pak by so Feéilo to da|§i obdobi na nékterém z pi'l'étich
zastupitelstev. Ten pfispévek ale zvyéujeme pouze na obdobi od 01.03. do 31.08.2023, kdy
probihaji, ony probihaji ty kontroly ui ted’, i kdyi jeété neni bfezen, ale budou probihat i nadéle,
jestli se opravdu kvalita sluieb zlepéila, protoie v minulosti tam dochézelo k rflznym excesflm.
Zatim, i kdyi jeété pfispévek zWéeny nebyl, tak mfiieme fict, ie se ta situace zlepéila. To mflie
potvrdit moiné i pan i'editel méstské policie, ie neni tolik VS/jezdfl, hlavné co se tS/ké sociélniho
zaFizeni a déjfl na nich. Uvidime, jakYm zpi’isobem to bude fungovat. Jestli splni své sliby opravdu,
tak bychom mohli uvaiovat i o daléim prodlouieni tohoto pfispévku.“ Poté shrnul névrh na
usnesenL
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovéni prostFednictvim hlasovaciho zafizeni.
vysledek hlasovéni 6. 20: pro 32 proti 0 zdriel se 1

VZADO’ST o PO’SKYTNUTivFIijANCNill PBiSPEV’KU
TELOWCHOVNE JEDNOTE TRINECKYCH ZELEZAREN

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/65/2023
1) rozhodlo

a) poskytnout penéiity dar ve vyéi 150.000 Kc“; organizaci Télovychovné jednotavineckych
ielezéren, spolek, se sidlem v Tiinci, Staré Mésto, Tyréova 863, PSC 739 61,
ICO 45235538, na kryti nékladl‘] souvisejicich s realizaci mezinérodni sportovni akce ve
skoku vysokém muifl a ien ,,Beskydské Iat’ka 2023“,

b) uzaviit darovaci smlouvu é. 2023/25/003/20 s organizaci Télochovné jednota TEineckS/ch
iglezéren, spolek, se sidlem v Tiinci, Staré Mésto, Tyréova 863, PSC 739 61,
ICO 45235538, a to ve znéni névrhu pfedloieného prostFednictvim pfilohy 6. 2 pfednesu.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — konstatovala, ie 7. Unora probéhla opét po tfech letech Beskydské lat’ka.

Mgr. Kaleta — sdélil, 2e na mésto piiéla iédost o pfispévek ve viléi 150.000 Kc'; na realizaci
mezinérodni sportovni akce ve skoku vysokém.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovéni prostFednictvim hlasovaciho zafizeni.
vysledek hlasovéni 6. 21: pro 32 proti 0 zdriel se 0
(1 élen ZMé nehlasoval.)
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ZADOST o POSKYTNUTi FINANCNiHO UCELovEHo
NEINVESTICNiHO DARU ORGANIZACE ZDRAVOTNi KLAUN,

O.P.S., z ROZPOCTU STATUTARNiHO MESTA TRINCE
PRO ROK 2023

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/66/2023
1) rozhodlo

a) poskytnout z rozpoétu statutémr’ho mésta Trince Uéelovy neipvestiém’ dvar organizaci
Zdravotnl' klaun, o. p. 3., se sidlem v Praze, Pafi'kova 355/7, PSC 190 00, ICO 26547953,
za L'Iéelem podpory programl‘] organizace Zdravotnl' klaun, o. p. s., vsouladu s poslénim
organizace dle zaklédaci listiny Zdravotnl'ho klauna, o. p. 3., ve VS/éi 5.000 Ké,

b) uzavrl't ,,Smlouvu o poskytnuti Uéelového neinvestic'niho daru“ é. 2023/08/002/Bo mezi
statutémim méstem Trinec a organizaci Zdravotnl' klaun, o. p. s., zagtoupenou
Mgr. Katerinou Slémovou Kubeéovou, se sidlem v Praze, Pafi'kova 355/7, PSC 190 00,
ICO 26547953, ve znénl' névrhu predloieného prostrednictvim prilohy c':. 2 prednesu.

ROZPRAVA
R. Kozlovsky — informoval, 29 na mésto pfiéla iédost o poskytnutl' finanénl'ho Oéelového
neinvestiénr’ho daru organizace Zdravotnl' klaun, o. p. s. Sdélil, 2e tato organizace mé
celorepublikovou pflsobnost a v roce 2022 uskuteénili vice nei 4500 névétév hospitalizovanych
déti a seniorfl. Poznamenal, ie V trinecké nemocnici byli 26 krét, a pro letoénl' rok je navriena
stejné ééstka jako v Iofiském roce, a to 5.000 Ké.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 22: pro 33 proti 0 zdriel se 0

INDIVIDUALNi ZADOSTI ORGANIZACi SLEZSKA DIAKONIE
A SPOLECNOST PRO RANOU PEéI, POBoéKA OSTRAVA

o POSKYTNUTi l’JéELoCH NEINVESTICNiCH DOTACi NA
REGISTROVANE SOCIALNi SLUZBY z ROZPOCTU
STATUTARNiHO MESTA TRINCE PRO ROK 2023

Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 03l67l2023
1) rozhodlo

a) pristoupit pro rok 2023 k povéfenr’m Moravskoslezského kraje uvedenYm ve smlouvéch
o zévazku vefejné sluiby a vyrovnévaci platbé za jeho VYkOh a poskytovat vyrovnévaci
platbu dle podml'nek povéreni organizacim uvedenym v névrhu pfedloieném
prostrednictvim prilohy 6. 1 pfednesu,

b) poskytnout uéelové neinvestiénl' dotace organizacim uvedenym v névrhu, jako vyrovnévacr’
platbu na dofinancovéni provozu registrovanych sociélnich sluieb, vcelkové vyéi
235.000 Ké, dle identifikétorfl registrovanflch sociélnr’ch sluieb, vélenéni dle névrhu
pFedloieného prostrednictvim prilohy ('3. 1 prednesu,

c) uzavrl't smlouvy é. 2023/08/003/Bo a 2023/08/004/Bo, dle névrhu predloieného
prostrednictvim ph’lohy 6. 2 prednesu mezi statutérm’m méstem Tfinec a subjekty
uvedenymi v névrhu pfedloieném prostrednictvim pfl’lohy 6. 1 prednesu

ROZPRAVA
R. Kozlovsky— sdélil, 2e se jedné o individuélnl' iédosti organizaci Slezské diakonie a Spoleénost
pro ranou pééi o poskytnuti Uéelovfmh neinvestiénich dotaci na registrované sociélni sluiby
z rozpoétu mésta pro rok 2023. Podotkl, 2e tyto sluiby nejsou souééstl' Strednédobého plénu
rozvoje sociélnr’ch sluieb, ale mésto je pravidelné podporuje, protoie poskytujl' pééi o obéany
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mésta. Sdélil, 2e Slezské diakonie iédé o podporu péti sluieb. Poté tyto sluiby vyjmenoval
a popsal, co je jejich néplni. Poznamenal, 2e véechny ééstky jsou uvedeny v tabulce, které je
souéésti pfednesu. Dodal, 2e Spoleénost pro ranou pééi peéovala 0 Hi obéany mésta. Upfesnil, 2e
se jedné o terénnl' sluibu, které podporuje rodiny sdétmi se zrakovym a kombinovanYm
postiiem’m.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 23: pro 33 proti 0 zdriel se 0

STREDNEDQBY’ PLANVROZVQJE SOCIALNiCH §Lu2EB
STATUTARNIHO MESTA TRINCE ryA OBDOBI LET

2018-2023 — REVIZE c. 5
Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/68/2023
1) rozhodlo

schvélit s 06innosti od 01.03.2023 revizi 6. 5 ,,Str'ednédobého plénu rozvoje sociélnich sluieb
statutémiho mésta Tr'ince na obdobi let 2018-2023“, a to ve znénl' névrhu pfedloieného
prostfednictvim pfi'lohy 6. 1 pFednesu.

ROZPRAVA
R. Kozlovsky — ,,Je to vyznamny strategicky dokument, na jehoi aktualizaci v letoénim roce
pracujeme. Chtéli bychom tu aktualizaci pfedloiit na podzim roku 2023. Proé tady tu revizi
vklédéme? Je to na zékladé toho, 2e Stfednédoby plén rozvoje sociélm’ch sluieb odréii aktuélnl'
potfeby sociélnl'ch sluieb ve mésté. Oslovil nés feditel Centra sociélnl' pomoci, jehoi jedna ze
sluieb je dennl' stacionéf Radost, kterého jsme tady dneska méli, a ktefl' dostali ocenénl' v rémci
Radosti, s prosbou o zvS/éenl' kapacity této sluiby Radost. Dennl' stacionéf Radost poskytuje pééi
osobém s mentélnim a kombinovanym postiienim a klienti dennl'ho stacionéFe Radost jsou stéle
éastéji klienti, ktefl' potfebujl' vyééi mI'ru podpory. Podle aktuélnl'ch informaci, které méme, vysokou
ml'ru podpory potfebuje vsouéasné dobé 27 klientl‘] zcelkového poétu 39 klientl‘]. Kapacita
stacionéfe je 35 klienti], ale to je okamiité kapacita. My téch smluv méme trochu vic, ne v§ichni
klienti chodl' kaidy den, proto hovofime o 39 klientech, kteFI' jsou zasmluvnéni. V souéasné dobé
peéuje o tyto klienty 9 pracovnl'kfl s celkov9m uvazkem 7,8. Pan Feditel iédé o navyéenl' avazku
02,2 na celkovou hodnotu 10 avazkl‘]. Je to prévé proto, 2e ti klienti svétél' mirou podpory
potfebujl' intenzivnéjél' pééi a stévajl'ci personél tu pééi sice zvlédé, ale je na hrané svych moinostl'.
Dochézeji tam také klienti s menéi mirou podpory, ale jejich poéet ubSIvé a dé se pfedpoklédat, 2e
nérfist a potfebnost té péée ze strany zaméstnancfl bude narflstat. Proto doporuéujeme v rémci
této zmény, a projednaly to i pracovnl' skupiny a Fidici vybor Stfednédobého plénu a doporuéujl'
naWéeni této kapacity 0 2,2 Ovazku. Je potfeba Fict, 2e toto navYéeni je jeété nutno schvélit
v rémci krajské sité, a pokud to kraj schvéll' a my se zavéieme také spolufinancovénl'm, to je
nezbytné nutnost toho, aby to ten kraj schvélil. Celkové to zatl'il' rozpoéet mésta roéné zhruba
0 420.000 Ké. Tato zména je plénované ed 01.07.2023.“
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 24: pro 33 proti 0 zdriel se 0
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DOHODA o SPOLUPRACI NA PROJEKTU REALIZOVANEHO
z PROSTREDKU FONDU MIKROPROJEKTO EUROREGIONU

TEéiNSKE SLEZSKO — SLASK CIESZYNSKI PROGRAMU
INTERREG V-A (:ESKA REPUBLIKA — POLSKA REPUBLIKA

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/69/2023
1) rozhodlo

uzavfit jako Projektovy partner ,,Dohodu o spolupréci (Ia projektu realizovaného z prostfedkL":
Eondu mikroprojektfi Euroregionu Té§inské Slezsko — Slqsk Cieszyfiski Programu Interreg V-A
Ceské republika — Polské republika“ é. 2023/25/008/20 s Vedoucim partnerem projektu -
Stowarzyszenie Rozwoju i Wspé1pracy Regionalnej ,,Olza“, REGON: 07094041500000,
NIP 5482107181, Rynek 18, 43-400 Cieszyn, Polska, zastoupenS/m osobou - Bogdan
Kasperek, Dyrektor Biura/Kierownik Projektéw, s Projektom partnerem - Regionélm’ rada
rozvoje a spolupréce se sidlem v Tfinci, z. s., ICO 44741031, Nédraini 348, 739 61 Tfinec,
zastoupenYm — Ing. lvo Ziikou, pfedsedou pfedstavenstva a Ing. Marianem Razimou,
v9konn9m tajemnl'kemv, a Projektom partnerem - Regionélm’ sgruienl' flzemnl' spolupréce
Tééinského Slezska, ICO 68149468, Hlavnl' tFI'da 147/1a, 737 01, Cesky Téél'n, zastoupenYm -
|ng.Tomé§em Balcarem, vyikonnYm Feditelem sdruiem’, ve znénl' névrhu pfedloieného
prostfednictvim pfi'lohy 6. 1 pFednesu.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — upozomila zastupitele, 2e tento materiél sice dostali ui domfl, ale v prflbéhu
doby se jeété trochu zménil, a proto nové znénl' pfednesu, véetné névrhu na usnesenl' dostali
zastupitelé na still. Sdélila, 2e tento pfednes se tS/ké akce, které se uskuteénl' 28.05.2023, a tou je
Gastrofestival. Informovala, 2e kraj spustil krésny projekt ,,POJEZ“, ktery ui v néktech ééstech
kraje béil’ a dohodli 89, 2e letos v Tfinci probéhne nulty roénl'k a pfiéti rok se do tohoto projektu
také zapojl'. Upfesnila, 2e na projektu Gastrofestivalu bude mésto letos spolupracovat s polskou
stranou. Poté popsala, jak by mél Gastrofestival probl'hat. Poznamenala, 29 na takovou akci je
potfeba sehnat penI'ze, a 2e se méstu podafilo spojit nejdfl've dva a na' étyfi projektové partnery,
a proto je ted’ pfedloien upraveny pfednes. Poté jednotlivé projektové partnery vyjmenovala.
Sdélila, 2e pokud zastupitelstvo na' tuto dohodu schvéli, tak administrétofi jsou pFipraveni
poiédat o dotaci. Uvedla, 2e celkem je k dispozici a2 30.000 eur, které si mezi sebou partnefi
rozdéli. Upfesnila, 2e mésto by mélo obdriet cca 20.000 eur a 15 % zaplatl' mésto zvlastnich
zdrojfl, coi je asi 80.000 Ké. Shrnula, 2e na' je potfeba rozhodnout o uzavfenl' ,,Dohody
o spoluprégi na projektu realizovaného z prostfedlgfl Fondu mikroprojektfl Euroregionu Tééinské
Slezsko — Slqsk Cieszyfiski Programu Interreg V-A Ceské republika — Polské republika“.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostfednictvim hlasovaciho zaFI'zeni.
vysledek hlasovéni 6. 25: pro 31 proti 0 zdriel se 0
(2 élenové ZMé nehlasovali.)

ODPOVED NA PiSEMNOST

Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 03l70l2023
1) schvélilo

text odpovédi na pisemnost pana _ve znéni névrhu pfedloieného
prostfednictvim pfi'lohy 6. 1 pFednesu.

ROZPRAVA
Ing. Kantor — informoval o dopise od obéana, ktery chce vyfeéit néjaké problémy tYkajI'ci se
dopravy, a proto spoleéné s odborem dopravy pfipravili pisemnou odpovéd’. Poznamenal, 2e dopis
byl adresovén zastupitelstvu, a proto je potfeba, aby odpovéd’ schvélilo zastupitelstvo.
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Mgr. Plucnar — konstatoval, 2e jedna éést se tyké vodovodu na Zéhofi', a 29 se na minulém
zastupitelstvu hovofilo 0 tom, 2e mé bYt pfipravené veFejné zakézka na vodovody a béhem ledna
mé by'rt zvefejnéné. Dotézal se, jestli je tato zakézka vyhlééené nebo jestli se bude zase rok marné
éekat.
Bc. Lipowské (vedouci odboru investic) — odpovédéla, 2e ve§keré podklady jsou pfipraveny, a 29
verejné zakézka je pfed vyhlééenim. Poznamenala, 2e u vodovodfl probI'hajI' soutéie rychleji a ne
tak, jak popisoval p. Plucnar.
Mgr. Plucnar— zeptal se, jak to tedy vypadé terminové, zda lze vyhlééem’ oéekévat béhem bfezna.
Mgr. Zawadzki (vedouci prévniho odboru) — informoval, 2e podklady k zakézce jsou na prévnl'm
odboru a pfipravuje se zadévaci dokumentace. Dodal, 2e do tS/dne nebo dvou by se to mélo
zahéjit.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostfednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 26: pro 27 proti 0 zdriel se 5
(Mgr. Zabystrzan jiZ nepr'itomen na zasedéni ZMé.)

DOHODA O UZNANi DLUHU A SPLATKACH DLUHU

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 03/71/2023
1) rozhodlo

uzavfit Dohodu o uznénl' dluhu a splétkéch dluhu é. 2023/25/007/Ko s pani—
TFinec, ve znénl' névrhu predloieného

prostfednictvn’m pfi'lohy 6. 3 prednesu.

ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — uvedl, 2e mésto ziskalo dotaci na projekt ,,Podpora Wmény kotlfl ve mésté Trinec“ ze
Stétniho fondu iivotm’ho prostfedi. Sdélil, 2e zastupitelstvo na svém 8. zasedéni dne 10.12.2019
rozhodlo poskytnout névratnou finanénl' VS/pomoc, tzv. kotlikovou pfljéku, ve vy‘éi 200.000 K?)
a uzavfi't vefejnoprévnl' smlouvu o poskytnutl' této névratné finanénl' vypomoci s pani, jejl'i jméno je
v predklédaci a dflvodové zprévé. Upfesnil, 2e smlouva byla s pani uzavfena 19.12.2019
a nésledné jI’ byla kotll'kové pfljéka ve vS/éi 200.000 K6 poskytnuta. Informoval, 2e dle smlouvy je
pfijemce povinen vrétit kotlikovou pfljéku formou splétek a to tak, 2e prvnl' splétka se rovné vy‘éi
dotace nebo jejl' éésti, kterou pfijemce obdril' od Moravskoslezského kraje a zbyvajici rozdl'l pak
spléci formou splétek. Sdélil, 2e panl' zaéala ten rozdl'l splécet, a to ve viréi 2.000 Ké mésiéné, ale
splétku rovnajl'ci se vy‘éi kotll'kové dotace od Moravskoslezského kraje nezaslala. Nésledné byla
panl' na tuto skuteénost upozornéna, osobné pFiéla situaci vysvétlit a poiédala také o splétkovy
kalendéf. Dodal, 2e 3 ohledem na skuteénost, ie jinak ostatnl' podml'nky plnl', je zde navrieno
uzavfit s panl' Dohodu o uznénl' dluhu a splétkéch dluhu.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 27: pro 31 proti 0 zdriel se 0
(Mgr. Zabystrzan jiZ nepr'itomen a Bc. Szpyrcové momentélné nepfitomna na zasedéni ZMé.)

PRACOVNi SKUPINA ,,JAVOROW VRCH“

Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 03l72l2023
1) zfidilo

pracovni skupinu, jejl'mi l'Jéelem bude pfedloieni névrhfl na budouci vyuiitl' areélu ,,Javorovy
vrch“
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2) zvolilo
do pracovnl' skupiny dle bodu 1) tyto osoby
a) RNDr. Véra Palkovské

Mgr. Ivo Kaleta (nominovén volebnl' stranou OSOBNOSTI PRO TRINEC)
Mgr. Roman Brzezina (nominovén volebnl' stranou KDU-CSL)
Ing. Ivo Kantor (nominovén volebnl' stranou SPOLECNE PRO TRINEC)
Mgr. Ing. Josef Pukanél'k (nominovén volebnl' stranou AND 2011)
Ing. Milan Klepacz (nominovén volebnl' stranou NEZAVISLi)

) Mgr. Marian Plucnar (nominovén volebnl' stranou CSSD a nezévisll' kandidéti)
) Mgr. David Troszok

Ing. Vladislav Varmuia Ph.D.
JUDr. Danuta Lasotové

CT

VVVV

":OJCDQO

vv

|
J'

3) uréilo
Mgr. lvo Kaletu jako osobu, jejl'i prostrednictvim budou Zastupitelstvu mésta Trince pfedloieny
stanoviska a névrhy pracovnl' skupiny.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — konstatovala, 2e zdflvodu potreby rozhodnutl' o budoucim vyuiiti areélu
Javorovy vrch ui probéhly néjaké seminére a nyni je ke schvélenl' predloieno sloienl' pracovnl'
skupiny, které bude mI't poradni funkci. Poté jednotlivé éleny této pracovnl' skupiny vyjmenovala.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 28: pro 32 proti 0 zdriel se 0
(Mgr. Zabystrzan jiZ nepr'itomen na zasedéni ZMé.)

ZASTUPITELSTVO MESTA ULOZILO

U usneseni 03/55/2023 bod 4)
06/03
Radé mésta Trince realizovat usneseni dle bodu 2) odst. a) a 3) odst. a) pri VS/konu pflsobnosti
valné hromady jediného akcionéfe obchodnl' spoleénosti Distribuce tepla Trinec, a. s., dle
ustanovenl' § 102 odst. 2) pism. c) a odst. 3) pism. c) zékona é. 128/2000 3b., 0 obcich ve spojenl'
s ust. § 12 zékona 6. 90/2012 8b., 0 obchodnl'ch korporacich
Zodp.: Rada mésta Trince
Termin: RMé 12.09.2023

NEPRUAIAUSNESENi

Zastupitelstvo mésta
1) rozhodlo

nejmenovat a odvolévat éleny a pfedsedu Pfedstavenstva a také éleny a pfedsedu Dozoréi
rady Distribuce tepla Trinec, a s.

RUZNE

RNDr. Palkovské — informovala, 2e ve tretim patre magistrétu se 15. anora konala verniséi
VYStavy pana Maria Sikory s nézvem Women. Upozornila, ie tato vystava potrvé do 26. kvétna.

Mgr. Wolna — pozvala véechny na mezinérodnl' festival Jeden svét, ktery zaél'né 28.03. koncertem
ZUS v TRISII.
Poté informovala, ie ve étvrtek se uskuteénl' verniséi mimofédné vyistavy, kde budou vystavena
dila velmistrfl svétového formétu.
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Nakonec véechny pozvala na vystavu dél Petra Horaéka, 002 je znamy éesky autor a ilustrator
a jeho knl'iky jsou prekladany do jinych jazykl‘J.

Mgr. Golasowska — uvedla, 2e 0 otevrenl' komunitnl' zahrady u Josifka byIi zastupitelé informovani
na minulém zastu itelstvu. Sdélila, 29 0d 24. prosince tam byly uml'stény dfevéné sochy, které
vezal panhna' je tam stala expozice soch a na jafe se chysté
kultivace zahrady. Vznikne tam odpoéinkova zona, kaminkovnik, hraci prvky atd. Véechny pozvala,
aby tuto zahradu navétl'vili. Nakonec podotkla, ie zahrada bude dobudovana ze soukromych
zdrojfl rodiny Golasowskych bez dotaci.

M. Sikora — informoval, 2e se na ného obratili obéané mistnl' éésti Kamionka s iadosti o feéenl'
sloiité dopravni situace v ulicich Svornosti, vystavnl' a Hutnicka. V téchto ulicr’ch parkujl' auta na
obou stranach komunikace a je to problém hlavné pro sloiky integrovaného zéchranného systému.
| auta svozu odpadu majl' problém zde projet. Dodal, 2e obéané z Kamionky iadajl', zda by se
mésto mohlo tl'mto problémem zabyvat.
RNDr. Palkovska — uvedla, 2e toto bere jako podnét, na ktery se podivajl' a pak budou informovat.

M. Sikora — dale mél dotaz ohledné pfl’padného instalovanl' fotovoltaické elektrarny na strechu
budovy STaRSu. Zeptal se, jaky je stav tohoto projektu, jak se to bude financovat a zda se bude
iadat o dotaci.
RNDr. Palkovské — informovala, 2e vsouéasné dobé se nic takového nechysta. Sdélila, 2e
3 energetickym poradcem, ktery bude ve mésté od brezna pflsobit, budou probI'hat diskuze 0 tom,
jaké jsou moinosti ziskanl' dotaci z rozpoétu kraje na statiku.
M. Sikora — informoval, 2e letos béil’ vyzva na zpracovanl' koncepce obci a domm’vé se, 29 tam by
so daly ziskat penI’ze pro mésto a2 ve vyéi 70 % na studii proveditelnosti, kde by to bylo vhodné a
v jaké podobé.
RNDr. Palkovské — informovala, ie i kraj nabl'zi méstu tyto moinosti. Sdélila, ie to bere jako
podnét a panu Sikorovi pak odpovi.

Ing. Ferenc — dotazal se, vjakém stavu je vystavba bytl‘] na Terase panem- Konstatoval,
2e dlouhodobé se tam nic nedéje, mésto tam kdysi prodalo pozemek a chodnik, ktery je ted’
v dezolatnl'm stavu.
Mgr. Kaleta — upresnil, 2e chodm’k nenI' prodany, ale je dan do najmu.
Ing. Ferenc — mysli si, ie je nejvyéél' éas, aby si mésto ten pozemek vzalo zpatky, kdyi tam pan
Holec nestavr’.
Mgr. Kaleta — sdélil, 2e chodnl'k je sice v

ironajmu,
ale jak pan- tak mésto ho v Ionském roce

spravili. Uvedl, ie naposledy ho pan navétl'vil Ioni a dle jeho slov s tou akci poél'ta, ale zatl'm
nepodal ani iadost o stavebni povolenl'. Dodal, ie se ho zepta a pak bude informovat.
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zAVI'ER
Primétorka podékovala véem pFI'tomnym za L'Jéast na 3. zasedénl' zastupitelstva mésta.

Zasedénl' zastupitelstva mésta bylo ukonéeno v 17:50.

V TFinci 09.03.2023 zapsali:

RNDr. Véra Palkovské
primétorka

Ing. lvo Kantor Radim Kozlovsky
néméstek primétorky néméstek primétorky
ovéFovatel usnesenl' a zépisu ovéFovatel usnesenl' a zépisu

Ing. Patrik Zondor
vedouci odboru KVM
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